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Obec Gemerská Poloma 

21/OcZ/2021/4/riadne/rokovania a uznášania schopné/verejné – pokračovanie zo dňa 08. 06. 
2021  

 
Z á p i s n i c a 

napísaná v priebehu dvadsiateho prvého riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
v Gemerskej Polome, ktoré sa koná dňa 29. júna 2021 so začiatkom o 16,00 hodine  

v sále obecného úradu v Gemerskej Polome (Námestie SNP, 211). 
- pokračovanie zo dňa 08. 06. 2021-  

 
Prítomní:  Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce                  
Poslanci: PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala,  
                                   Marek Chochol, Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik,  
                                   Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková 
Neprítomní (m. č.): Bc. Jana Ferenčíková,  
Ďalší prítomní: Ing. Miloslav Brezňan, hlavný kontrolór obce 
   Dana Červenáková, zamestnanec obce 
                   Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce 
Verejnosť:  prítomná  
                                  
Starostka obce vedie dvadsiate prvé (21.) riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva, 
pokračovanie zo dňa 08. 06. 2021.  
 
P o z n á m k a: Prítomní sú upovedomení, že z dôvodu ochrany zdravia pre ochorenie COVID 
– 19 je povinné počas konania zasadnutia mať ochranné rúška a z dôvodu sťaženia 
zrozumiteľnosti diskutujúcich je potrebné, aby diskutujúci sa riadili rokovacím poriadkom a pri 
vystúpení pristúpili k mikrofónu, nakoľko nezrozumiteľné príspevky nebudú v zápise  
zaznamenané.  
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce po privítaní  prítomným oznamuje, že obecné 
zastupiteľstvo je zvolané v zmysle § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších zmien a doplnení a v zmysle uznesenia č. 478/2021 zo dňa 08. 06. 2021 na 
dnešný deň zvolala pokračovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva. Konštatuje, že 
zasadnutie bolo zvolané v zákone stanovenej lehote a poslanci boli na toto  zasadnutie včas 
pozvaní formou pozvánok. V zmysle  § 12 ods. 4 a § 30f zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnení oznámenie o zasadnutí obecného 
zastupiteľstva bolo zverejnené na internetovej stránke obce a informačnej tabuli obce.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce vedie dvadsiate prvé riadne zasadnutie obecného 
zastupiteľstva a vyhlasuje rokovanie za otvorené. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce konštatuje, že počet prítomných poslancov je 8 
(osem) z celkového počtu 9 (deväť) poslancov, čo je nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, 
obecné zastupiteľstvo v zmysle § 12 ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších zmien a doplnení je uznášania schopné.  
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – konštatuje, že zverejnený program rokovania bol 
schválený uznesením č. 474/2021 zo dňa 08. 06. 2021. 
 
Starostka obce oboznamuje prítomných s programom zverejneného zasadnutia. 
 
Program 
  1. Otvorenie zasadnutia 
  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
  3. Informácia o výsledku doplňujúcich komunálnych volieb a zložení sľubu novozvolených  
      poslancov 
  4. Voľba členov komisií pri obecnom zastupiteľstve 
  5. Prerokovanie požiadaviek občanov obce 
  6. Správa o činností komisií pri obecnom zastupiteľstve 
  7. Správa nezávislého audítora k účtovným závierkam za rok 2019 
  8. Schválenie záverečného účtu obce Gemerská Poloma za rok 2020 a návrhu čerpania  
      rezervného fondu 
  9. Schválenie rozpočtu obce na rok 2021 s výhľadom na roky 2022, 2023 
10. Prerokovanie podnetu bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva a upozornenia Okresnej  
      prokuratúry Rožňava 
11. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
12. Schválenie zmeny zmluvných podmienok Zmluvy o úvere č. 447/2014/UZ 
13. Schválenie návrhu Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2019  
      o sociálnych službách, o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na území  
      obce Gemerská Poloma 
14. Schválenie Správy o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2020 
15. Schválenie Požiarneho poriadku obce 
16. Rôzne 
17. Interpelácie poslancov 
18. Návrh na uznesenie 
19. Záver zasadnutia  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce navrhuje do návrhovej komisie, ktorá spracuje návrh 
uznesení: 
Návrhová komisia: PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Ľubica Šmelková.  
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,    

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  2 poslanci  

Bc. Jana Ferenčíková, Ján Sáreník. 
Starostka obce konštatuje, že návrhová komisia bola schválená. 
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K bodu 2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Zapisovateľka: Dana Červenáková 
Overovatelia zápisnice: Ivan Sústrik, Stanislav Kučerák. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v priebehu dní, od prerušenia obecného 
zastupiteľstva, nám bolo doručené vzdanie sa mandátu poslanca Jána Sáreníka. Z tohto dôvodu 
pre doplnenie rokovania obecného zastupiteľstva máme tento materiál vziať na vedomie, 
prerokovať ho a v súvislosti s tým uviesť náhradníka, poslanca obecného zastupiteľstva. 
Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva Jána Sáreníka v zmysle v zmysle § 25 
ods. 2, písm. c)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva vo veci vyššie uvedenej hlasovať. 
 

U z n e s e n i e  č. 479/2021 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
Schválenie doplnenia programu 21. zasadnutia OcZ v Gemerskej Polome už 
prerokovaného bodu 3. Informácia o výsledku doplňujúcich komunálnych volieb a 
zložení sľubu novozvolených poslancov zo dňa 08. 06. 2021 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
návrh starostky obce na zmenu programu rokovania obecného zastupiteľstva na deň 29. 06. 
2021 – doplniť ako posledný bod  už prerokovaného bodu 3. Informácia o výsledku 
doplňujúcich komunálnych volieb a zložení sľubu novozvolených poslancov  o bod : „Vzdanie 
sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva Jána Sáreníka“. 
 

II. 
s c h v a ľ u j e 
návrh starostky obce na zmenu programu rokovania obecného zastupiteľstva na deň 29. 06. 
2021 – doplniť ako posledný bod  už prerokovaného bodu 3. Informácia o výsledku 
doplňujúcich komunálnych volieb a zložení sľubu novozvolených poslancov  o bod : „Vzdanie 
sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva Jána Sáreníka“. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  



4 
 

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

U z n e s e n i e  č. 480/2021 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva Jána Sáreníka  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
a)   
informáciu starostky obce o vzdaní sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome Jána Sareníka, 
b)  
zánik mandátu poslanca Jána Sáreníka dňom 14. 06. 2021 v súlade s § 25 ods. 2 písm. c) zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., 
c) 
informáciu zapisovateľa miestnej volebnej komisie o výsledku volieb do orgánov samosprávy 
obcí konaných dňa 15. 05. 2021, v ktorých kandidát na poslanca Marek Chochol vo volebnom 
obvode č. 1, bytom Ulica pionierov 591/13, 049 22 Gemerská Poloma sa stal prvým 
náhradníkom vo volebnom obvode č. 1 s počtom platných hlasov 104, v ktorom sa uprázdnil 
mandát. 
 
II. 
k o n š t a t u j e 
zánik mandátu poslanca obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome Jána Sáreníka vo 
volebnom obvode č. 1 dňom 14. 06. 2021 v súlade s § 25 ods. 2 písm. c) zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov písomným oznámením doručeným 
obecnému úradu v Gemerskej Polome dňa 14. 06. 2021. 
 
III. 
v y h l a s u j e 
v zmysle § 192 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov pre volebné obdobie 2018-2022 nastúpenie náhradníka Mareka 
Chochola na uprázdnený mandát poslanca obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome vo 
volebnom obvode č. 1. 
 
IV.  
k o n š t a t u j e, že 
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v zmysle § 26 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Marek 
Chochol sa stal poslancom obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, ktorý zložil zákonom 
predpísaný sľub poslanca dňa 18. 06. 2021. 
P o z n á m k a: Zápisnica miestnej volebnej komisie o výsledku volieb v obci vo voľbách do 
orgánov samosprávy obcí 15. 05. 2021 tvorí prílohu tohto uznesenia. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – s týmto súvisiace doplňujeme aj bod č. 4 rokovania 

obecného zastupiteľstva Voľba členov komisií pri obecnom zastupiteľstve zo dňa 08. 06. 2021. 
Dáva hlasovať podľa znenia návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. 481/2021 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
Schválenie doplnenia programu 21. zasadnutia OcZ v Gemerskej Polome už 
prerokovaného bodu 4. Voľba členov komisií pri obecnom zastupiteľstve zo dňa 08. 06. 
2021 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
a) 
návrh starostky obce na zmenu programu rokovania obecného zastupiteľstva na deň 29. 06. 
2021 – zmeny v členstve komisií pri OcZ v Gemerskej Polome, 
b) 
informáciu starostky obce o písomnom vzdaní sa členstva: 
1.  v komisii vzdelávania, kultúry a športu pri obecnom zastupiteľstve Gemerská Polomy Jána 
Sáreníka dňom 14. 06. 2021, 
2. v komisii na vybavovanie žiadostí a sťažností pri obecnom zastupiteľstve Gemerská Polomy 
Jána Sáreníka dňom 14. 06. 2021. 
 
II. 
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s c h v a ľ u j e 
návrh starostky obce na zmenu programu rokovania obecného zastupiteľstva na deň 29. 06. 
2021 – zmeny v členstve komisií pri OcZ v Gemerskej Polome. 
 
III.  
v o l í   
1. člena Komisie vzdelávania, kultúry a športu 
    a) poslanci: Marek Chochol 
2. člena Komisie na vybavovanie žiadostí a sťažností 
    a) poslanci: Marek Chochol. 
 
IV.  
r u š í  
časti uznesenia č. 476/2021 zo dňa 08. 06. 2021, a to v časti:  
II. volí   
bod č. 2  členov Komisie vzdelávania, kultúry a športu 
           a) poslanci: Ján Sáreník 
bod č. 5 členov Komisie na vybavovanie žiadostí a sťažností 
          a) poslanci: Ján Sáreník. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 7. Správa nezávislého audítora k účtovným závierkam za rok 2019  
Prílohu zápisnice tvorí materiál: správa nezávislého audítora 
Názov materiálu:  správa nezávislého audítora 
Materiál obsahuje: správa nezávislého audítora 
Materiál k bodu rokovania: správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej 
závierky účtovnej jednotky verejnej správy za rok 2019 a stanovisko nezávislého audítora 
z auditu účtovnej jednotky verejnej správy obce Gemerská Poloma  za hospodársky rok 2019 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 7 Správa nezávislého 
audítora k účtovným závierkam za rok 2019 podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
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U z n e s e n i e  č. 482/2021 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 7. Správa nezávislého audítora k účtovným závierkam za rok 2019 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
b e r i e   na   v e d o m i e 
1. konsolidovanú účtovnú závierku obce Gemerská Poloma za rok 2019. 
2. stanovisko nezávislého audítora z auditu účtovnej jednotky verejnej správy obce Gemerská 
Poloma  za hospodársky rok 2019. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 8. Schválenie záverečného účtu obce Gemerská Poloma za rok 2020 a návrhu 
čerpania rezervného fondu 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  MATERIÁL NA ROKOVANIE 21. ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V GEMERSKEJ POLOME DŇA 8. júna 2021  
Názov materiálu:  Návrh záverečného účtu obce Gemerská Poloma a rozpočtového 
hospodárenia za rok 2020  
Materiál obsahuje: 1. Návrh na uznesenie, 2. Dôvodová správa k návrhu  
Materiál k bodu rokovania: Záverečný účet obce Gemerská Poloma a rozpočtové 
hospodárenie za rok 2020 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – číta návrh na uznesenie k bodu 8. 
Verejnosť, .... – ja som sa už minule pýtala - chcem sa opýtať p. Tišliar, nerozumiem: aktíva 
a pasíva v záverečnom účte, lenže keď raz preberiem na konci roka ... tak automaticky to 
preberiem pohľadávky na začiatku roka. Ja rozumiem ... (poznámka: nevyužila mikrofón, 
nebolo možnosť zaznamenať).  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – viete čo ja som to pozeral celé, už by sme to asi nemali tu 
riešiť, škoda, že už minulý rok ste s tým neprišla. Vy máte verziu, ktorá bola navrhovaná, ale 
schvaľovaná verzia, naschval som to overoval, aj s p. starostkou sme to overovali – schválená 
verzia, môžem Vám ju aj dať, za minulý rok – už to tam nie je, je tam nula (0). Ono sa to tie 
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aktíva preklápajú z konsolidovanej účtovnej závierky, ktoré som Vám hovoril, treba pozerať 
konsolidované účtovné uzávierky, každopádne nemá to žiadny dopad na hospodárenie obce ako 
takej, ale bolo to opravené v rámci pripomienkového konania - teraz hovoríme o roku 2019, 
pýtala ste sa na rok 2019 a v roku 2019 v tom pôvodnom návrhu nebolo správne, preto som 
Vám povedal, že musíte pozerať konsolidované účtovné závierky za r. 2019 zostatok a ten 
zostatok sa preklápa automatický do r. 2020. 
Verejnosť, .... – tak potom je to správne, že schvaľuje záverečný účet...  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – záverečný účet bol 29. 9. 2020 schválený, lenže v pôvodnom 
návrhu, niekedy v apríli 2020, tam to bolo zle uvedené, ale prišlo sa na to, tak sa to opravilo, 
ale schválené je už správne – Vy máte pôvodnú verziu, pôvodný návrh. 
Verejnosť, .... – ukazuje listiny ekonómovi obce (r. 2019). 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – pani .... s takýmito vecami príďte na obecný úrad 
a v rámci pripomienkového konania boli vyvesené materiály na úradnej tabuli 
Verejnosť, .... – pokiaľ viem, tak záverečný účet má byť vyvesený na úradnej tabuli, pokiaľ 
nie je  prejednaný. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – bol. 
Verejnosť, .... – keď si pamätáte ja som sa vtedy ozvala, že nebol vyvesený. Povedali ste, že 
bol dakedy v apríli a teraz hovoríte, že bol nebol. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – nie, teraz hovoríte dva (2) roky. Minulý rok riešime toto, čo 
p. Spišáková povedala, ale toho roku bolo v apríli vyvesené. 
Verejnosť, .... – ale má visieť do vtedy, keď nebol schválený záverečný účet. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – nie nemá visieť.  
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – je určený presný počet dní koľko má visieť. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – 15 dní. 
Verejnosť, .... – tu je k 31. 12. 2019 – som namietala, že tam boli dlhodobé pohľadávky ... 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – áno, tu máte nulu (0) a to sme už riešili, ja si pamätám, že 
s Vami som to riešil, a potom som to opravil. 
Verejnosť, .... – a teraz ako mohli zmiznúť... 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce p. ...., tu toto číslo, pozrite nula (0) – to je to číslo, pozrite si 
konsolidované účtovné závierky, v registri účtovných závierok, ktorú auditoval audítor – on to 
potvrdil. 
Verejnosť, .... – ale potom tam nesedí záverečný účet. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – p. .... 29. 09. bol schválený takýto s tou nulou (0). 
Verejnosť, .... – 29. 09.? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – áno, 2020. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – Podľa § 16 zákona o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy ods. 10 – prerokovanie záverečného účtu:  prerokovanie záverečného 
účtu obce a záverečného účtu vyššieho územného celku sa uzatvára jedným z týchto výrokov: 
a) celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad, b) celoročné hospodárenie sa schvaľuje s 
výhradami, ods. 11 – ak sa záverečný účet schváli s výhradami, obecné zastupiteľstvo alebo 
zastupiteľstvo vyššieho územného celku je povinné prijať opatrenia na nápravu nedostatkov. 
V prípade, že máte výhrady, vás poprosím o výhrady.  



9 
 

JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – je tu rozpor vo vyjadreniach: v tejto uzávierke a v rozpore 
s hlavným kontrolórom, položka splácanie istín úveru, tu sa vykazuje 9 tis. a kontrolór udáva 
21 tis. – vidím v tom nezrovnalosť.  
Ing. Miloslav Brezňan, hlavný kontrolór obce – tam máme v rezervnom fonde z r. 2020 
a z predošlých rokov, dokopy máme 137 960,89 eur a je tam návrh na rozloženie finančných 
prostriedkov  medzi jednotlivé účely. 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – ide o splácanie istín úveru, o to ide, nie koľko tam je. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – záverečný účet nerieši čerpanie rezervného fondu, on len 
hodnotí rezervný fond a toto je čerpanie rezervného fondu v osobitných položkách. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – k tomu sa ešte len dostaneme, k čerpaniu 
rezervného fondu.  
Ivan Sústrik, poslanec – vystúpila p. .... a či jej to bolo vysvetlené a či je to v poriadku, alebo 
to nie je? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – ja to môžem ešte raz vysvetliť. Ona sa dopytovala na 
počiatočný stav z predchádzajúceho roka pri záverečnom účte. Vtedy bola určitá suma a teraz 
je iná, ale v návrhu za predchádzajúci rok v záverečnom účte bola zle uvedená suma, ktorú sme 
v rámci pripomienkového konania opravili a schválila sa už správna suma podľa účtovných 
závierok. Tie účtovné závierky boli auditované audítorom, to ste teraz zobrali na vedomie a sa 
preklopila tá suma nulová (0) už do tohto záverečného účtu, čiže v tomto záverečnom účte je 
správna, ale aj minulý rok bola správne schválená.  
Verejnosť, .... - Lenže ten opravený záverečný účet za r. 2019 sa mal schvaľovať toho roku 
a nebolo uznášania schopné, záverečný účet nebol vyvesený na úradnej tabuli ani na internete, 
pretože ja by som si ho bola stiahla.  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – my nie sme povinný vyvesiť záverečný účet, ktorý ide do 
schvaľovania, lebo ešte poslanci môžu, aj teraz, niečo zmeniť, pokiaľ majú nejaké pripomienky 
k tomu, ale na to visí tých 15 dní, aby sme to opravili, keď niečo občania majú. Aj ja sa 
pomýlim, ja som sa vtedy pomýlil – to som Vám aj priznal  vtedy. 
Verejnosť, .... – ste ma obvinili vtedy, že...aj p. Michalka... 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – nie, ja som to priznal, ja mám ešte teraz tie maily, ktoré ste 
mi písala. 
Juraj Dovala, poslanec – nevracajme sa dozadu.   
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – bolo schválené správne a tento záverečný účet, čo je teraz, 
bola preklopená správna suma, lebo už je aj konsolidovaná účtovná závierka za r. 2020, ktorú 
sme mali termín do 20. júna a aj tá je zavesená na registri účtovných závierok.  
Verejnosť, .... – dobre, nemám námietky, keď to bolo zverejnené, ja som mala r. 2019 a keby 
bol vyvesený ten, ktorý ste schvaľovali v decembri tak .... (poznámka: nevyužila mikrofón, 
nebolo možnosť zaznamenať).  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – je vyvesený pri rozpočte, už nie je na úradnej 
tabuli/samospráva, rozpočet, r. 2019.  
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce  - znovu prečítam: Podľa § 16 zákona o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy ods. 10 – prerokovanie záverečného účtu:  prerokovanie 
záverečného účtu obce a záverečného účtu vyššieho územného celku sa uzatvára jedným 
z týchto výrokov: a) celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad, b) celoročné 
hospodárenie sa schvaľuje s výhradami, ods. 11 – ak sa záverečný účet schváli s výhradami, 
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obecné zastupiteľstvo alebo zastupiteľstvo vyššieho územného celku je povinné prijať opatrenia 
na nápravu nedostatkov. Návrh záverečného účtu obec a vyšší územný celok sú povinní 
prerokovať najneskôr do šiestich mesiacov po uplynutí rozpočtového roka. 
Dáva hlasovať za predložený návrh na uznesenie k bodu 8. Schválenie záverečného účtu obce 
Gemerská Poloma za rok 2020 a návrhu čerpania rezervného fondu bez výhrad. 

 
U z n e s e n i e  č. 483/2021 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 8. Schválenie záverečného účtu obce Gemerská Poloma za rok 2020 a návrhu 
čerpania rezervného fondu 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
s c h v a ľ u j e 
- záverečný účet obce Gemerská Poloma bez výhrad, 
- celoročné hospodárenie obce vrátane rozpočtovej organizácie obce za rok 2020 bez výhrad, 
- použitie prebytku rozpočtového hospodárenia po vylúčení nevyčerpaných účelových 
prostriedkov a dotácií na tvorbu rezervného fondu vo výške 55 660,64 EUR. 
 
Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala,  
Marek Chochol, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková, 
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  2 poslanci 
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 8.1 použitie rezervného fondu (ďalej len RF) 
Prílohu zápisnice tvorí materiál: MATERIÁL NA ROKOVANIE 21. ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V GEMERSKEJ POLOME DŇA 08. júna 2021  
Názov materiálu: Návrh na použitie rezervného fondu 
Materiál k bodu rokovania: Návrh uznesenia, Dôvodová správa k návrhu na použitie 
rezervného fondu 
 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – ostaňme pri tej otázke, čo p. Očkaik vystúpil, čo 
je tam tá nezhoda, splácanie istín úveru, nech sa to vysvetlí.  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – môžem to vysvetliť?  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – samozrejme. 
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Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – p. hlavný kontrolór to spojil, keď si pozriete dôvodovú 
správu, tak určitá časť zostatku sa tam delí na zostatok z predchádzajúceho roka, čiže k 31. 12. 
je 82 tis. 300 eur, ale z toho boli účelovo viazané (minulý rok) prostriedky schválené v RF 
v sume 12 tis. na splátku úveru a 65 tis. 300 eur na bežné výdavky obce. Keďže tieto finančné 
prostriedky, alebo táto časť RF sa nespotrebovala a p. hlavný kontrolór on to spojil, lebo to 
použitie RF za r. 2020, čo sme teraz schválili, tam je 9 tis., čiže to je suma 9 tis. plus 12 tis., 
preto je tam 21 tis., lebo tých prvých (1.)   12 to je automaticky schválené, ale tých 9 tis.  to je 
na novo schválenie, že z tej poslednej tvorby RF. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – to bolo v minulom období schválené, tých 12 tis, 
prečo sa to sčítava teraz do tohto obdobia? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – vedeli sme to použiť bez nich, z finančných prostriedkov 
z bežných peňazí, to čo sme v podstate ušetrili, tak táto suma ostala v rezervnom fonde, ale ten 
účel je schválený. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – takže tých 12 tis. sa zaplatilo, ale nie z RF.    
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – áno, z bežných – sme dokázali ušetriť.  
Ivan Sústrik, poslanec - aký úver tu ide? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – za kanalizáciu, stále sa spláca kanalizácia do r. 2023, tak sú 
nastavené splátky 36 tis. ročne plus (+) úroky. 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – prečo by sme mali hlasovať naraz za všetky položky, prečo 
by sme to nemohli samostatne za/požiarnu zbrojnicu samostatne, za zberný dvor samostatne, 
za atď., lebo nie každý súhlasí so všetkým naraz.  
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – mali sme k tomu pracovné stretnutie, aj finančná 
komisia zasadala a vtedy ste nemali žiadne pripomienky. To je už konkrétny návrh, kedy ste sa 
finančná komisia dohodli. 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – lebo od vtedy sa situácia zmenila a jedná sa aj o 
projektovú dokumentáciu – obecný úrad, zberný dvor ja si myslím, žeby to malo byť 
samostatne, za každú položku samostatne.  
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – RF sa berie ako celok, bolo to náplňou finančnej 
komisie, týmto spôsobom to navrhla, aj vy ste členmi tej komisie, už vtedy ste si mohli... aké 
okolnosti sa zmenili?  
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – napríklad nič nemám proti materskej škole, potrebuje to 
vadí mi zberný dvor, keď dávame ešte ďalšie peniaze, potom obecný úrad – projektová 
dokumentácia, dalo by sa tu ušetriť a znova vidím tu zberný dvor  26 tis. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – zberný dvor, to je veľká akcia a obnáša – ono sa to 
zdá, že je to veľa, ale je to fakt potrebné. 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – ide tam 680 tis plus a znova ešte 28 tis. – je to podľa mňa 
prehnané.  
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – pri takomto objeme ako je toto, to je z obce viac-
menej minimum. To sme mali mať schválené už skôr, ja za to nemôžem, že sa to dostalo na 
schválenie na zastupiteľstvo až na konci júna, pretože uznášania schopné neboli zastupiteľstvá 
a mali sme to už skôr.  
Verejnosť, Valéria Mikolajová -  aj v obci sa to zdá veľa, ja vám poviem, čo počúvam od ľudí. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – že od štátu dostaneme 680 tis. eur, Vám sa to zdá...Vám 
to nie je dosť? 
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Verejnosť, ....– nie, mne sa to zdá – nehovorím, že to nie je dosť, ja len hovorím, ja nemám 
výhrady, len navýšenia. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – a keď je tam spoluúčasť, tak potom? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – jedno je zmena účelu použitia, to sú tie finančné prostriedky, 
ktoré minulý rok boli schválené na bežné výdavky a ktoré sa nepoužili a z tej sumy 65 300 eur 
je tá prvá (1.) čiastka a tá druhá (2.) tých 26 tis. to je už použitie z tohto RF, ktorý ste teraz 
vytvorili, preto je to vo dvoch (2) čiastkach. Lebo prvá (1.) je zmena účelu použitia, keďže bola 
schválená minulý rok a toto je nové čerpanie RF. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – to znamená, že tých 19 tis. sa navyšuje na 26 tis. 
– tak tomu mám rozumieť? 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – nie, to je len zmena účelu. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – takže sa to sčítava? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – áno, ale pri tomto RF, tak ako minulý rok sa pozvyšovali 
peniaze. Vždy, keď sa schváli RF, tak ide len do tej výšky, ale nie je napísané, ani nikdy sa 
nerobí tak, že keď sa nepoužije, tie peniaze neprepadnú, ostávajú naspäť v RF, to je len určité 
krytie nášho rozpočtu, aby sme mali bežné výdavky pokryté a nemuseli sme riešiť kapitálové 
výdavky. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – a ten samotný proces toho schvaľovania projektu 
a rôzne zmeny, ktoré sme museli urobiť kvôli tomu, tak tých 26 tis. a 19 tis. 300 eur pri tej 
sume, čo sme dostali nie je tak veľa, pretože napr. vy tu porovnávate materská škola, lenže to 
sú malé projekty, lenže pri tej veľkej sume a pri tých zmenách, ktoré my sme povinný ich 
urobiť, aby sme o tie peniaze neprišli, tak je to pre obec stále prínosom, pretože my dostaneme  
tých skoro 700 tis., ale investovať budeme trebárs tých 19 tis. 300 plus 26 tis. – je to stále ešte 
pre obec výhodné, pretože my musíme x podmienok splniť. Nám tu týždenne chodia z agentúry, 
ktorá schvaľovala tieto veci a z ministerstiev veci, ktoré musíme doplniť, zmeniť, prerobiť 
a tieto veci už sú nenárokovateľné v tom projekte, takže my jednoznačne len kvôli tomu, aby 
tie peniaze tu zostali, aby sme ich vedeli využiť. Nie je to kvôli tomu, že aha toľko sme dostali 
a ešte toľko potrebujeme, áno ale aby sme ich nemuseli vracať, aby sa využili na to, ako nám 
oni diktujú, oni sú pánom, oni nám dávajú podmienky – nie my. My tu len môžeme z časového 
hľadiska všetko stíhať, z ostatných hľadísk to je neskutočný proces, ktorý sa začal už pred pár 
rokmi, keď sa o to požiadalo, keď sa po šiestom (6.) kole nám to konečne schválili, po 
niekoľkých rokoch. Takže toto je len v rámci toho procesu, aby sme o tie peniaze neprišli, aby 
sme to upravili, aby ten zberný dvor bol nakoniec víťazne aj urobený. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – pred šiestimi (6.) rokmi to zastupiteľstvo schválilo 
a potom sa už robili len zmeny v rámci podmienok od poskytovateľa dotácie a nedostatky, ktoré 
bolo treba odstrániť a teraz sa to navyšuje... 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – čakalo sa na výzvu a museli sa splniť všetky ich 
podmienky. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – splátky istín úveru, či má obec len ten jeden (1) 
úver, alebo  viac úverov? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – my máme úver aj ŠFRB, ale na tieto splátky to nejde- toto 
sa týka len úveru kanalizácie. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – len ten jeden jediný, ŠFRB – to sú nájomné byty 
a tam to ide z nájmu, takže naša obec nie je zadlžená ako susedné obce, si berú veľké úvery, 
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aby niečo vytvorili, do niečoho investovali – musia, lebo nemajú RF. Týmto spôsobom sa 
rozdelil kvôli tomu, že je to tam potrebné. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – aby sme hlavne mali rozpočet krytý. Ako keď zase vyjdú 
peniaze, čo predpokladám a dúfam, že by mohli – no neviem aký bude ďalší vývoj, hlavne na 
podielových daniach, lebo aj teraz sa prijali opatrenia/daňový bonus a pod., ktoré nás 
ovplyvňuje, ale ak budú tieto peniaze voľné znovu sa vytvorí RF a môže sa použiť. My to 
potrebujeme  len na krytie tých vecí, ktoré teraz potrebujeme v tomto roku riešiť.  
Marek Chochol, poslanec – taká otázka, aby neboli pochybnosti, môže sa doplniť za splácanie 
istín úveru na projekt úveru?  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – môže, lebo len tento jeden (1), lebo ŠFRB je bezúročný, tam 
sú pevné splátky, je splátkový kalendár, nepotrebujeme ho  riešiť. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – splácanie istín úveru projektu kanalizácie? 
Ivan Sústrik, poslanec – kedy bol schválený zberný dvor a ostane tá budova? 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – do tohto zberného dvoru keď sa išlo, išlo o to, aby 
sa tam zachránila táto časť, lebo sa tam bude vlastne prerábať a rekonštruovať táto celá budova 
a 02. 03. 2021 prišla oficiálna. 
Ivan Sústrik, poslanec – ale kedy zastupiteľstvo schválilo. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – asi šesť (6) rokov dozadu, alebo päť (5) rokov 
dozadu? Keď sa píše projekt, tam je základná podmienka: musí to byť majetok obce, musí to 
byť pozemok obce a kompletný projekt sa robil na rekonštrukciu tej celej budovy  
Ivan Sústrik, poslanec – neviem, kto má v strede dediny zberný dvor. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – no už vtedy to tak bolo. Ty si vtedy tiež sedel 
v zastupiteľstve keď sa to schvaľovalo? 
Ivan Sústrik, poslanec – nie.  
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – mne sa zdá, že to sme boli vtedy spolu.  
Ivan Sústrik, poslanec – vtedy iste nie.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – nákladná doprava/vstupovanie, vystupovanie 
riešilo sa obmedzenia z hlavného ťahu? 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – riešilo sa len uloženie kompostpoviska, aký 
problém bol z Tureckou, aký problém bol zhora, my musíme riešiť stále naše pozemky, takže 
my sme ani len za dedinu nevedeli umiestniť kompostovisko, jednalo sa z družstvom. 
Stanislav Kučerák, poslanec - sa chcem spýtať: mám také informácie a zastavili ma viacerí, že 
to nebolo schválené.  
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – no veď kvôli tomu to ideme 
zrekonštruovať vyčistiť.  
Stanislav Kučerák, poslanec - pokračuje:  Ty si povedala, že v roku 2021 bol zberný dvor 
schválený, ja som vtedy tu bol r. 2021 a zberný dvor tam nebol ... 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – ale schválenie nám prišlo z ministerstva. 
Stanislav Kučerák, poslanec - pokračuje:  ešte tam si bola taká zdržanlivá, nehlasovalo sa zato, 
ani nič. Ja viem o tom tak, že ... 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – v roku 2021 tu sedíme za zberný dvor druhýkrát.  
Stanislav Kučerák, poslanec - pokračuje:  absolútne nebolo za to hlasovanie. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – ešte raz. V r. 2021 tu sedíme druhýkrát.  
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Verejnosť, .... – ale tak bolo v programe jedenkrát Schválenie projektu „Výstavba zberného 
dvora Gemerská Poloma“, myslím, že toto má na mysli. 
Stanislav Kučerák, poslanec - áno to. 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – takže oficiálne rozhodnutie prišlo 02. 03. 2021 už 
po niekoľkých rokoch schválené a sme boli v šiestom (6.) kole – toto je ohľadne zberného 
dvoru. A keď sa nám to podarí, vypraceme ten zberný dvor, zrekonštruujeme budovy, budú tam 
čisté kontajnery, separovať sa bude pod dohľadom, nie tak ako teraz ide tam hockto, hocikedy, 
preskočí plot – nie separovať sa bude komplet všetko. Dostaneme na to uzatvárateľné 
kontajnery. Jedno stojisko bude pri Pastírny, druhé stojisko bude zberný dvor a tak sa to bude 
pekne po separovaní forma Brantner, resp. firma, ktorá má separáciu na starosti, budú takto 
vyvážať a bude to pod kontrolou, nebude to takto ako v súčasnosti komunálny odpad, ktorý 
doma nepotrebujú ľudia tak tam nám nosia, možno preto tie potkany tam sú. Chceme to dať 
vyčistiť, vypratať, zrekonštruovať. Bude tam aj garáž traktora, čo bude mať na starosti tie 
ostatné veci, váha – bude sa všetko vážiť. Týmto spôsobom bude fungovať zberný dvor. 
Monitorovacia doba je päť (5) rokov, to znamená, že päť (5) rokov budeme musieť vykazovať, 
že ho využívame a predpokladám, že ľudia si viacej zvyknú separovať, nie ako dneska.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – bolo k tomu už aj stavebné konanie? 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce – ku projektu bolo. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – bez toho by nám to neschválili, muselo byť aj verejné 
obstarávanie.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže týmto spôsobom, keď sa nám podarí do 
víťazného konca toto postaviť, toto je len jedno (1) víťazstvo, to nie je len, že nám dali tieto 
peniaze, sme jedna (1) z mála obcí v okrese, ktorej sa to podarilo a aj dotiahnuť do konca, aby 
sme to postavili.  
Ivan Sústrik, poslanec -  je treba pozrieť kedy to bolo schválené, ktoré zastupiteľstvo, nikto 
nevie kedy to bolo schválené.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  pozrieme. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – toho 02. 03. 2021, bolo to publikované na web 
stránke, alebo je to len interne?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  to je rozhodnutie Ministerstva životného 
prostredia SR. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – rozhodnutie o schválení dotácie.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  toto je ešte na margo rezervného fondu 
a prejednávali ste ho aj na finančnej komisii a tie prostriedky, ktoré sa nevyčerpajú na 
jednotlivých položkách stále zostávajú v RF, a potom znovu sa môže schváliť zmena účelu.  
Ivan Sústrik, poslanec -  ale už keď sa nepoužijú už sa nebudú, napr. rekonštrukcia obecného 
úradu, alebo čo sa vlastne na ňom ide robiť?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  rekonštrukcia obecného úradu – keď sa pozrieš 
čisto len na fasádu ako vyzerá – je potrebná, to je len jedna (1) z nich. My rekonštruujeme 
z vnútra... 
Ivan Sústrik, poslanec -  na protipovodňové nie sú peniaze, na rekonštrukciu obecného úradu 
sú a nie je v dezolátnom stave. Voda ide ľuďom do dvora a neboli peniaze. Tak ja neviem, či by 
nebolo použiť na protipovodňové... 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  ja viem, ale je potrebná, čo sa týka..., ale to Ti 
vysvetlím. Výzvy na zateplenie napr. obecného úradu a rekonštrukciu ešte nie sú vypísané, ale 
keď my sa chceme o tú výzvu uchádzať, my musíme mať už niečo pripravené, lebo keď vyjde 
výzva, my už nebudeme mať času vtedy zháňať projekty, povolenia – musíme mať projektovú 
dokumentáciu komplet hotovú, lebo potom nemáme šancu v tej výzve uspieť. A keď tá výzva 
bude v priebehu roka urobená, alebo možno až budúci rok, tak my už musíme mať niečo 
pripravené, lebo potom nemáme šancu vôbec sa dostať k rekonštrukcii. Treba nám okná meniť, 
vy si myslíte, že sú nové, nie sú nové – cca v 1996/1997 sa robilo, vodovodné rúrky sme už 
všetky museli komplet na vlastné náklady bez nejakých výziev, projektov – postupne izbu za 
izbou vymieňame. Takže týmto spôsobom sa ide rekonštruovať. Pozrite si fasádu ako vyzerá 
celkove, od potoka tam je to už úplne odpadnuté. Aj spredu, zateplenie, tuto je len v lete teplo, 
v zime tu vykúriť nevieme – túto miestnosť (sála kultúrneho domu), únik tepla, takže je 
potrebné a keď chceme sa zapojiť do výzvy, my musíme mať už tie projektové dokumentácie, 
papiere hotové, lebo nemáme šancu potom.  
Ivan Sústrik, poslanec -  skúsme sa vrátiť, skúsme projekt na protipovodňové opatrenia, 
príklopy, rigoly, chodníky porobiť, prepusty, jarky, atď., skúsme na to dať projekt. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  pravdaže, keď bude výzva, je ich treba sledovať.  
Ivan Sústrik, poslanec -  regulácia Súľovského potoka. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  áno, to sme už aj riešili, máme už aj odpoveď. 
Pani Mikolajová vie – regulácia Súlovského potoka to je aktuálne, vec riešime. 
Verejnosť, .... – bude to reálne až v r. 2023, a potom až keď dostanú peniaze. Zatiaľ peniaze 
nie sú, ale zobrali to na vedomie, že je to potrebné, bolo to úplne odsunuté.   
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – lebo ľudia nesúhlasili, viete p. ..... 
Verejnosť, ....– som stále zato, aby sa to urobilo, obchodila som všetkých susedov, po celej 
ulici, podpísali sa, sú za tú reguláciu aj tí, čo predtým neboli, tak ja myslím, že by sa to 
urobilo, ale je to v nedohľadne. Mám tu odpoveď, momentálne je to v nedohľadne, nie že sa 
to rieši. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – čo sa týka rekonštrukcie, rigolov a kanálov po obci 
máme na to vyčlenené v rozpočte financie. Momentálne v rámci zberného dvoru výroba 
betónových kociek a skruží je preložená, nakoľko sa tieto priestory museli vypratať, ale stále 
máme v rozpočte na tieto opravy a sa dodnes vykonávajú po celej obci zaradom ako je potrebné. 
Takže týmto spôsobom máme to vykryté, aj tieto veci, aj opravy, alebo asfaltovanie ciest. 
Budeme možno potom žiadať nejaké financie keď poskytnú, ako teraz sa nám podarilo 
(výhodná pôžička/asfaltovanie Madáčovcej a Tureckej ulice). Keď sa niečo naskytne my hneď 
reagujeme, hneď žiadame – hocijaká výzva, hocičo vyjde, my sa snažíme o tieto financie, 
prostriedky, ktoré ponúka štát obci využiť. Aj na protipovodňové takisto. 
Verejnosť, ....– aj teraz, keď bola tá posledná búrka, tak ja som len toľko povedala, boli tam 
odborníci a posudzovali ten jarček, ktorý je urobený od družstva smerom dole do toho rigolu 
a má to pretekať po... ten okolo nás. Povedali, že rigol, to ukončenie jarčeka nie je dobré, že 
bude stále vychádzať na tú cestu a teraz tam autá normálne stáli, nevedeli premávať po ulici, 
lebo taká voda tiekla, veď si tam bola p. starostka. Ja nemôžem povedať, že jarček je urobený 
zle, ja mám ... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pani ...., ja Vás poprosím – máme Vašu žiadosť 
ešte v bode rôznom. 
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Verejnosť, ....– to je jedna (1) vec a  ďalšie by som prosila, aby ste odsúhlasili dokončiť ten 
rigol, pretože mám tam – urobili ste 5 metrov a ostatné my mokne.  Žiadam, aby sa prišla 
pozrieť stavebná komisia, zhodnotiť to a buďte takí láskaví tam to dokončiť, pretože tam mokne 
celá záhrada, pri týchto povodniach je to neúnosné...  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vrátime sa, prosím Vás p. ...., my máme – teraz 
rokujeme... 
Verejnosť, .... – prosím vás  vziať to na vedomie a prikláňam sa, že treba urobiť, znova...  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poprosím Vás p. .... potrebujem sa dostať ďalej. 
Verejnosť, .... – teraz je diskusia k bodu, táto téma... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – máme množstvo bodov, potrebujem sa posunúť 
ďalej a vašu žiadosť máme zaevidovanú. 
Verejnosť, ....– budem očakávať, ďakujem. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vrátim sa k návrhu na použitie RF. Je ešte nejaká 
otázka, alebo návrh p. poslanci? 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 8. Schválenie záverečného 
účtu obce Gemerská Poloma za rok 2020 a návrhu čerpania rezervného fondu podľa 
predloženého návrhu na uznesenie.  
 

U z n e s e n i e  č. bez/neprijaté 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 8.1 použitie rezervného fondu 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a v súlade so zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov: 
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
 - stanovisko hlavného kontrolóra obce a finančnej komisie k návrhu na použitie rezervného 
fondu obce Gemerská Poloma. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
- zmenu účelu použitia prostriedkov rezervného fondu obce Gemerská Poloma v sume 65 
300,25 EUR určené na bežné výdavky schválené uznesením č. 440/2020 zo dňa 29. 09. 2020: 
na modernizáciu hasičskej zbrojnice v sume 10 000,00 EUR, modernizáciu vykurovania 
budovy materskej školy v sume 6 000,00 €, na rekonštrukciu budovy domu smútku v sume 30 
000,00 EUR, na výstavbu a zriadenie zberného dvora v sume 19 300,25 EUR.  
- použitie rezervného fondu Obce Gemerská Poloma v sume 9 000,00 EUR na splácanie istiny 
úveru,  
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- použitie rezervného fondu Obce Gemerská Poloma v sume 20 000,00 EUR na projektovú 
dokumentáciu rekonštrukcie budovy Obecného úradu Gemerská Poloma,  
- použitie rezervného fondu Obce Gemerská Poloma v sume 26 000,00 EUR na výstavbu a 
zriadenie zberného dvora. 
 
Hlasovanie:  za:     4 poslanci 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Marek Chochol, Ľubica Šmelková,   
   proti:     4 poslanci 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
 
K bodu 9. Schválenie rozpočtu obce na rok 2021 s výhľadom na roky 2022, 2023 

1. 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  MATERIÁL NA ROKOVANIE 21. ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V GEMERSKEJ POLOME DŇA 8. júna 2021  
Názov materiálu:  Návrh rozpočtu na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 a 2023 
Materiál obsahuje: 1. Návrh na uznesenie, 2. Dôvodová správa k návrhu rozpočtu na rok 2021 
Materiál k bodu rokovania: sumár príjmov a výdavkov r. 2021 
Príloha iná: bez 

2. 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  MATERIÁL NA ROKOVANIE 21. ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V GEMERSKEJ POLOME DŇA 8. júna 2021  
Názov materiálu:  Návrh na použitie rezervného fondu  
Materiál obsahuje: 1. Návrh na uznesenie, 2. Dôvodová správa k návrhu na použitie 
rezervného fondu 
Materiál k bodu rokovania: Programový rozpočet obce Gemerská Poloma na roky 2021 -
2023  
Príloha iná: rozpočet obce Gemerská Poloma na roky 2021-2023. 
 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – nie mi je jasná položka 134/Dane za používanie tovarov 
a z povolenia na výkon činností.   
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – to je podľa číselníka ministerstva financií, to je taká 
všeobecná. V tomto konkrétnom prípade je to daň za dobývací priestor. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – nezdá sa vám to málo?  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – to nám posiela štát. My to len prijmeme, my túto daň 
nevyrubujeme, to nie je naša daň. Banský úrad nám to posiela, koľko dajú  toľko prijmeme. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – nevie sa obec voči tomu ohradiť? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ja som aj p. prezidentke hovorila, keď tu bola na 
návšteve v našom okrese, že tuto baňu sme si pustili. 
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Ľubica Šmelková, poslankyňa – je to na smiech. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – sľúbila mi, že to bude riešiť s tou svojou komisiou. 
Väčšinový vlastník je zahraničný investor, všetko ide na vývoz/Rakúsko. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 9. Schválenie rozpočtu obce 
na rok 2021 s výhľadom na roky 2022, 2023 podľa predloženého návrhu na uznesenie.  
 

U z n e s e n i e  č. 484/2021 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 9. Schválenie rozpočtu obce na rok 2021 s výhľadom na roky 2022, 2023 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
- stanovisko hlavného  kontrolóra obce a finančnej komisie k návrhu rozpočtu obce Gemerská 
Poloma  pre rok 2021, 
- návrh rozpočtu príjmov a výdavkov na rokum2022 a 2023 podľa predloženého návrhu. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
- rozpočet obce Gemerská Poloma na rok 2021 vrátane programov podľa prílohy 
 
Rozpočet na rok 2021  
Príjmy spolu - 2 520 983,00 EUR 
Bežné príjmy - 1 654 595,00 EUR, z toho RO - 40 153,00 EUR 
Kapitálové príjmy - 678 493,00 EUR, z toho RO – 0,00 EUR 
Finančné operácie príjmové - 187 895,00 EUR 
Výdavky spolu - 2 520 983,00 EUR 
Bežné výdavky - 1 664 215,00 EUR, z toho RO - 725 246,00 EUR 
Kapitálové výdavky - 805 903,00 EUR, z toho RO – 0,00 EUR 
Finančné operácie výdavkové -50 865,00 EUR 
Hospodárenie obce – 0,00 EUR. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
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K bodu 10. Prerokovanie podnetu bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva 
a upozornenia Okresnej prokuratúry Rožňava 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 10 
Názov materiálu: Prerokovanie podnetu bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva a 
upozornenia Okresnej prokuratúry Rožňava 
Materiál obsahuje: Návrh na uznesenia; Dôvodová správa   
Materiál k bodu rokovania: Podnet bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva na 
preskúmanie údajného nezákonného postupu obce Gemerská Poloma vrátane dožiadania 
Okresnej prokuratúry v Rožňave zo dňa 08. 12. 2020;  Zaslanie písomného stanoviska obce k 
uvedenému podnetu zo dňa 08. 01. 2021;  Upozornenie prokurátora Pd 24/218808-2 zo dňa 19. 
02. 2021 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je to rozdelené do dvoch (2) častí. (starostka číta 
návrh na uznesenie)  
Verejnosť, ....– žiadam, aby bola prepísaná správa, ktorá prišla, že ako vyhodnotili naše 
podnety. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – pani.... nemáte čo žiadať, nehnevajte sa. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – materiály dostali poslanci. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – materiály dostali poslanci, týkajú sa poslancov. 
Verejnosť, ....– vy máte všetky materiály, aby aj ľudia vedeli.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – bude to v uznesení a v zápisnici.  
Ivan Sústrik, poslanec – nemám tento bod. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – všetko prišlo mejlom.  
Ivan Sústrik, poslanec – nemám k desiatemu (10) bodu žiadne podklady.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže toto je tá prvá (1.) časť, z prokuratúry sme 
nedostali nič, pretože dostali odpovede p. poslankyne.  
Verejnosť, .... – tam máte info o výsledku šetrenia od prokuratúry, teraz starostka čítala. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale písomná správa obce, ktorú sme my 
dali/písomný podnet bývalých poslankýň a písomné správa obce, ktorú sme my dali na základe 
tohto, my sme z prokuratúry nič nedostali... 
Verejnosť, ....–  a prečo to potom prejednávate, nás, náš podnet? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – lebo to je... v jednom bode je toto, keď nám nič 
neprišlo z prokuratúry, to znamená, že vy ste dostali, že – ako ste sami povedali, že tieto veci 
môže riešiť hlavný kontrolór, alebo ostatné je v súlade.                                                                                                                                                                                 
Verejnosť, ....– nie, že je v súlade, ale má kontrolovať hlavný kontrolór. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – prečítam potom aj druhú (2.) časť uznesenia. 
(starostka číta návrh na uznesenie 1. časť) 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu Prerokovanie podnetu 
bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva a upozornenia Okresnej prokuratúry Rožňava 
podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 
U z n e s e n i e č. bez/neprijaté 

 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 10. Prerokovanie podnetu bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva 
a upozornenia Okresnej prokuratúry Rožňava 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
b e r i e   na   v e d o m i e 
a)  
informáciu starostky obce o písomnom podnete bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva 
Gemerská Poloma, ...., ...., .... a .... na Okresnú prokuratúru v Rožňave týkajúceho preskúmania 
údajného nezákonného postupu starostkou obce Mgr. Lillian Bronďošovou,  
b)  
informáciu o podaní písomnej správy obcou Gemerská Poloma Okresnej prokuratúre Rožňava 
k predmetnému podnetu,  
c)  
informáciu starostky obce o výsledku prešetrenia podnetu Okresnou prokuratúrou v Rožňave, 
z ktorého vyplýva:  
- riadny a zákonný postup obce Gemerská Poloma, resp. starostky obce Mgr. Lillian 
Bronďošovej,  
- neopodstatnenosť a nezmyselnosť podnetu bývalých poslankýň, ...., ...., .... a ..... 
 
Hlasovanie:  za:     4 poslanci 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Marek Chochol, Ľubica Šmelková,   
   proti:     4 poslanci 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce - (starostka číta návrh na uznesenie/2. časť: 2. 
Obecné zastupiteľstvo Gemerská Poloma v zmysle § 29 ods. 3 Zákona č. 153/2001 Z. z. o 
prokuratúre v znení neskorších predpisov A/prerokovalo: upozornenie prokurátora na 
nezákonnosť postupu obce Gemerská Poloma pri aplikácii zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
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zriadení v znení neskorších predpisov, a to pri zvolávaní, vedení a priebehu zasadnutí obecného 
zastupiteľstva a prijímaní uznesení, B/berie na vedomie: upozornenie prokurátora Pd 
24/218808-2 zo dňa 19.02.2021 na nezákonnosť postupu obce Gemerská Poloma pri aplikácii 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, a to pri zvolávaní, 
vedení a priebehu zasadnutí obecného zastupiteľstva a prijímaní uznesení).  
Ja keď môžem tak len zhrniem. Nám bolo vytknuté, že obecné zastupiteľstvá nie sú 
mimoriadne, stále sú riadne. My sme zvolávali „mimoriadne“  zastupiteľstvo a vtedy sa nám 
stalo, že program nebol najmenej tri (3) dni pred jeho konaním zverejnený, takže stále je len 
riadne zastupiteľstvo, mimoriadne už zákonom zrušili.  
Ďalej nám bolo vytknuté, že pri schvaľovaní programu sme robili stále tú chybu, že sme ho 
najprv neschválili uznesením a hneď sme robili zmenu – to znamená, že sme buď menili bod, 
poradie bodov, alebo dopĺňali. Z toho vyplýva, že už aj dnes, aj minule keď ste si všimli najprv  
uznesením schválime celý program ako je navrhnutý, zverejnený a až potom ideme robiť nejaké 
zmeny alebo dopĺňanie do programu. 
Tretím (3.) nedostatkom boli negatívne uznesenia, boli tu vymenované všetky uznesenia, ako 
príklad: obecné zastupiteľstvo atď.... neschvaľuje členstvo obce Gemerská Poloma v združení...  
atď. Tu nám p. prokurátorka vypísala ako sa má správne formulovať negatívne uznesenie, teda 
neschválené. 
Upozornenie prokurátora navrhuje - prerokovať upozornenie prokurátora na najbližšom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva. Keďže toto upozornenie prišlo ešte vo februári, tak ja som 
ju listom prosila o odklad vyjadrenia, pretože do 30 dní som mala prejednať na zastupiteľstve 
a napísať jej nejakú správu o prijatých opatreniach, takže týmto spôsobom som požiadala 
okresnú prokuratúru o to, že až po prejednaní na zastupiteľstve, a to je dneska jej tú správu 
pošlem. 
Ohľadne uznesení sme už vydiskutovali so zapisovateľkou, ohľadne programu už schvaľujeme, 
aj robíme uznesenia zo schvaľovaní programu, program budeme zverejňovať najmenej tri (3) 
dni pred konaním obecného zastupiteľstva.  
Zmena návrhu na uznesenie: I. b e r i e   na   v e d o m i e upozornenie prokurátora Okresnej 
prokuratúry Rožňava č. Pd 24/21/8808-2 zo dňa 19. 02. 2021 vo veci nezákonnosti v postupe 
obce Gemerská Poloma pri aplikácii zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. podľa 
§ 28 ods. 1 zákona NR SR č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre v z. n. p. II. v y h o v u j e upozorneniu 
prokurátora Okresnej prokuratúry Rožňava č. Pd 24/21/8808-2 zo dňa 19. 02. 2021 vo veci 
nezákonnosti v postupe obce Gemerská Poloma pri aplikácii zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p. podľa § 28 ods. 1 zákona NR SR č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre v z. n. p. III. 
ž i a d a starostu obce podať písomné vyjadrenie vo veci upozornenia prokurátora na adresu: 
Okresná prokuratúra Rožňava, Nám. 1. mája, 048 01 Rožňava 1. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu K bodu 10.1 Prerokovanie 
podnetu bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva a upozornenia Okresnej prokuratúry 
Rožňava podľa pozmeneného návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. 485/2021 
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z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 10.1 Prerokovanie podnetu bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva 
a upozornenia Okresnej prokuratúry Rožňava 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
upozornenie prokurátora Okresnej prokuratúry Rožňava č. Pd 24/21/8808-2 zo dňa 19. 02. 2021 
vo veci nezákonnosti v postupe obce Gemerská Poloma pri aplikácii zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. podľa § 28 ods. 1 zákona NR SR č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre 
v z. n. p. 
 
II. 
v y h o v u j e  
upozorneniu prokurátora Okresnej prokuratúry Rožňava č. Pd 24/21/8808-2 zo dňa 19. 02. 2021 
vo veci nezákonnosti v postupe obce Gemerská Poloma pri aplikácii zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. podľa § 28 ods. 1 zákona NR SR č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre 
v z. n. p. 
 
III.  
ž i a d a  
starostu obce podať písomné vyjadrenie vo veci upozornenia prokurátora na adresu: Okresná 
prokuratúra Rožňava, Nám. 1. mája, 048 01 Rožňava 1. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 11. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  bez 
Názov materiálu: bez 
Materiál obsahuje: Vyhodnotenie plnenia uznesení z OZ zo dňa 29. 09. 2020 a Vyhodnotenie 
uznesení z OZ zo dňa 29. 10. 2020 a Vyhodnotenie plnenia uznesení z Obecných 
zastupiteľstiev, ktoré doteraz boli splnené čiastočne 
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Materiál k bodu rokovania: bez 
Príloha iná: bez 
 
Verejnosť, .... – chcem sa spýtať z akého dôvodu nie je splnené uznesenie Javorkovej 
u 352/2020. V plnení uznesení, ktoré ste dostali bolo napísané, že ešte neuplynul čas a že 
plnenie uznesení je v sledovaní. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – pani ...., ešte raz, Vy môžete len sledovať rokovanie 
poslancov obecného zastupiteľstva, pýtajú sa poslanci - to je rozdiel. Ste poslankyňa? 
Verejnosť, ....– nie som, ja sa pýtam. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – sledujte rokovanie obecného zastupiteľstva.  
Verejnosť, ....– ty vedieš zastupiteľstvo? Myslím si, žeby mali občania vedieť. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokiaľ viem p. .... ste neschválili, lebo ste 
hovorili... 
Verejnosť, ....–  áno, schválili sme predaj. 
Verejnosť, .... – schválilo sa na tretí raz. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tam ide o malý priestor medzi hlavnou cestou, ten 
cíp ako je odbočka na Družstevnú ulicu pri .... (.... dom) je to vo vlastníctve p. Javorkovej a obec 
to chcela odkúpiť pretože je to vyasfaltovaná cesta a predchádzajúce zastupiteľstvo na dvakrát 
(2x) to neschválilo. Nepochopili, že keď má vo vlastníctve osoba a je to pod miestnou 
komunikáciou, tak je potrebné, aby obec toto vysporiadala a keďže sa to tam aj asfaltovalo, tak 
bolo potrebné to odkúpiť od nej. 
Ivan Sústrik, poslanec – nechcela to predať? 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – ona chcela, ale poslanci nechceli schváliť kúpu.  
Verejnosť, ....– tretíkrát to bolo schválené. 
Verejnosť, ....– 26. februára 2020. 
Juraj Dovala, poslanec – aj ja to tu mám poznačené, 26. 02. 2020 – 19 m2. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obecného úradu – bolo to schválené. Zmluva nebola 
podpísaná z jedného (1) jediného dôvodu. Jednak to boli okolnosti po tom ako ste sa vzdali vy 
mandátu a prichádzali noví poslanci. Ďalšie okolnosti boli zmeny v legislatíve v súvislosti 
s vyvlastňovacími konaniami, rozvádzať to tu nechcem, ani to nie je potrebné. Podstata bola 
taká, že bez toho, aby sme mohli ísť do vyvlastňovacieho konania z dôvodu, že na LV je 
bremeno, alebo ťarcha v podobe úverového zaťaženia, tak finančne lacnejšie vzhľadom na to, 
že obec ako orgán verejnej správy je oslobodená od poplatkov bolo jednoduchšie a finančne 
lacnejšie ísť do vyvlastňovacieho konania. K tomu sme potrebovali uznesenie, ktoré ste 
nakoniec po dlhom boji prijali, ale ho prijali bývalý poslanci. Myslím si, že v tom čase som 
vám to aj vysvetľoval, aj preto ste to nakoniec prijali. Nepodarilo sa nám to uzatvoriť túto 
zmluvu. Terajší vlastník ju ani neuzatvoril, nakoľko by to bolo zbytočné, pretože bez súhlasu 
banky by tento prevod nebolo možné realizovať, alebo zavkladovať. Takže ten proces, pokiaľ 
sa znova dohodneme, čo zatiaľ je tam stále pozitívne stanovisko a ochota vyjsť obci v ústrety, 
tak ten proces sa započne znova, snáď v priebehu tohto roka, pokiaľ prídu na rad aj majetkové 
prevody. Zatiaľ vzhľadom na rozsah a doby kedy zastupiteľstvo nezasadalo majetkové 
prevody, ale iné majetkové uznesenia neboli pripravované, ani nie sú, možno na ďalšie obecné 
zastupiteľstvá. Neviem, či vám to stačí, pokiaľ nie, môžete sa pýtať.  
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Verejnosť, .... – áno stačí p. .... Pýtali sme sa p. starostky, odpovedáte Vy  a p. Antalová mi 
vyčíta, že sa pýtam ja a že sa pýtajú poslanci. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nechali sme Vás hovoriť... 
Verejnosť, ....– materiály pokiaľ viem na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa majú 
zverejňovať, pozrite si mesto Rožňava, ešte aj dôvodové správy a keďže tu nečítate ani 
dôvodové správy, ani o plnení uznesení, preto som sa pýtala, že či uznesenie je splnené. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obecného úradu – pani .... ja Vám odpoviem. Myslím, 
že Vy ste sa podieľala na  pripravovaní rokovacieho poriadku tohto obecného zastupiteľstva... 
Verejnosť, ....– nie ja.  
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obecného úradu – pokračuje: alebo vy poslanci, alebo 
jeho dodatku a jedným (1) z bodov je, že pokiaľ chcete vystúpiť ako občan, pokiaľ to nie je 
zamestnanec obce, ktorý má trochu iný štatút, tak ho nemôže starostka obce vyzvať  na 
vyjadrenie. Obecné zastupiteľstvo hlasovaním rozhodne o tom, či Vám hlas udelí, alebo 
neudelí. 
Verejnosť, ....– Vám kto udelil?    
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – on je zamestnanec obce.  
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obecného úradu – pani .... ja som zamestnanec obce 
a starostka obce ma vyzvala. 
Verejnosť, ....- máme na to ľudí, ktorí majú kompetentne odpovedať.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ja tu mám všetkých zamestnancov ktorých dneska 
potrebujem, je tu p. Tišliar, je tu p. Michalka, je tu p. hlavný kontrolór a p. zapisovateľka. 
Verejnosť, ....– tak nech odpovedajú čo treba.     
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – prosím Vás o kľud.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 11. Správa o plnení uznesení 
obecného zastupiteľstva/obecné zastupiteľstvo berie na vedomie.  
    

U z n e s e n i e  č. 486/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 11. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
b e r i e   na   v e d o m i e 
vyhodnotenie plnenie uznesení z OcZ zo dňa 29. 09. 2020, zo dňa 29. 10. 2020 a vyhodnotenie 
plnenia uznesení z OcZ, ktoré doteraz boli splnené čiastočne. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
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   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 12. Schválenie zmeny zmluvných podmienok Zmluvy o úvere č. 447/2014/UZ 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 12 
Názov materiálu: Schválenie zmeny zmluvných podmienok Zmluvy o úvere č. 447/2014/UZ 
Materiál obsahuje: Návrh na uznesenie, Dôvodová správa  
Materiál k bodu rokovania: Zmluva o úvere č. 447/2014/UZ; Dodatok č. 1 k Zmluve 
o termínovanom úvere č. 447/2014/UZ; Dodatok č. 2 k Zmluve o termínovanom úvere č. 
447/2014/UZ 
Príloha iná: Všeobecné obchodné podmienky pre úvery zo dňa 15.01.2020 a Stanovisko 
k schváleniu zmeny zmluvných podmienok Zmluvy o úvere č. 447/2014/UZ/hlavný kontrolór 
obce 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v dôvodovej správe máte uvedené prečo chceme 
zmeniť úver, ktorý máme na kanalizáciu, pretože banky v rámci  konkurencie prinášajú rôzne 
výhody pri splácaní. Jednoznačne sme, keď sme rokovali so Slovenskou sporiteľňou, Prima 
bankou a VÚB, tak nám vyšlo, že VÚB tie podmienky nastavila tak, že pre našu obec je 
najvýhodnejšia.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – vo všetkých bankách ste sa boli informovať? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – sú tam porovnané Slovenská sporiteľňa, PRIMA 
Banka, VÚB – nie každá banka ponúka výhody, väčšinou tie najväčšie vedia vyjsť v ústrety 
a zmenu úveru my sa tým môžeme každý rok zaoberať, aby sme obec výhodnými splátkami 
ušetrili a vieme túto vec každý rok prejednať a pozisťovať podmienky v iných bankách, pretože 
tá konkurencia je veľmi veľká na trhu.  
Juraj Dovala, poslanec – takže vždy sa dá každý rok meniť. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce - dá sa. To môžu využívať aj fyzické osoby (napr. 
pri hypotekárnych úveroch, vysoké pôžičky). Nerobili by sme to, keby to nebolo výhodné pre 
obec. Podotýkam, že je to jediný úver, ktorý máme. Momentálne je 2,5 percentný aktuálne, 
nová úroková sadzba bude  0,59. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 12. Schválenie zmeny 
zmluvných podmienok Zmluvy o úvere č. 447/2014/UZ podľa predloženého návrhu na 
uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. 487/2021 
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z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 12. Schválenie zmeny zmluvných podmienok Zmluvy o úvere č. 447/2014/UZ 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
a) informáciu starostky obce o ekonomickej výhodnosti zmeny zmluvných podmienok 
splácaného úveru poskytnutého obci na základe Zmluvy o úvere č. 447/2014/UZ VÚB Bankou, 
a. s., na základe vyhodnotenia predložených indikatívnych ponúk,  
b) stanovisko hlavného kontrolóra k možnosti zmeny zmluvných podmienok splácaného úveru.  
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
zmenu zmluvných podmienok na základe Indikatívnej ponuky na financovanie od Všeobecnej 
úverovej banky, a. s. za nasledovných podmienok:  
a) doba splatnosti úveru: nezmenená, t. j. do 20. 09. 2023,  
b) úroková sadzba: fixná – 0,59 % p. a., 
c) poplatok za uzatvorenie zmluvy, resp. dodatku k zmluve: bez poplatku, 
d) ďalšie podmienky zmluvy: nezmenené.  
 
III. 
ž i a d a  
starostku obce 
o uzatvorenie dodatku k Zmluve o úvere č. 447/2014/UZ a účelom zmeny zmluvných 
podmienok.  
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 13. Schválenie návrhu Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 
1/2019 o sociálnych službách, o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na 
území obce Gemerská Poloma 
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Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 13 
Názov materiálu: Návrh Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2019 o 
sociálnych službách, o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na území obce 
Gemerská Poloma 
Materiál obsahuje: Návrh na uznesenie, Dôvodová správa  
Materiál k bodu rokovania: Návrh Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 
1/2019 o sociálnych službách, o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na 
území obce Gemerská Poloma 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – len podotknem: v materiáloch, máte to asi aj 
uvedené, že v rámci programu „Podpora opatrovateľskej služby v obci Gemerská Poloma“ sme 
mali toto obdobie už ukončené a je tam potrebná zmena sadzby naspäť ako bola predtým – mali 
sme 0,50 EUR, potom bolo schválené na 0,01 EUR za hodinu – toto je celá zmena v tomto 
dodatku VZN. Aj keď projekt opatrovateliek bol skončený a jednu (1) opatrovateľku sme si 
nechali, ktorá vykonáva svoju činnosť. Projekt bol úspešný, mali sme aj štyri (4) opatrovateľky 
jeden (1) čas.  
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 13. Schválenie návrhu 
Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2019 o sociálnych službách, 
o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na území obce Gemerská Poloma 
podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. 488/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 13. Schválenie návrhu Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 
1/2019 o sociálnych službách, o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na 
území obce Gemerská Poloma 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
p r e r o k o v a l o  
predložený návrh Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2019 o sociálnych 
službách, o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na území obce Gemerská 
Poloma.  
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Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma v súlade s § 4 § 6 a 11 ods. 4 písm. g) zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
II. 
u z n á š a  sa 
na Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2019 o sociálnych službách, o 
spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na území obce Gemerská Poloma. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 14. Schválenie Správy o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2020 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  bez 
Názov materiálu: bez 
Materiál obsahuje: Správa  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2020 
Materiál k bodu rokovania: Správa  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 
2020/hlavný kontrolór obce, 08. 02. 2020 
Príloha iná: bez 
 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – túto správu berie obecné zastupiteľstvo berie na 
vedomie. 

Diskusia k bodu – bez pripomienok. 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 14. Schválenie Správy 
o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2020.  
 

U z n e s e n i e  č. 489/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 14. Schválenie Správy o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2020 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
b e r i e   na   v e d o m i e 
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správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma za rok 2020. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 15. Schválenie Požiarneho poriadku obce 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 15 
Názov materiálu: Schválenie Požiarneho poriadku obce Gemerská Poloma 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: Požiarny poriadok obce Gemerská Poloma/návrh 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – jedným zo základných dokumentov obce je aj 
požiarny poriadok, ktorý sme vám predložili. Došlo tam k zmenám, hlavne vo funkcii veliteľa 
DHZ/Juraj Dovala ml. Je tam preventivar požiarnej ochrany a odbornej spôsobilosti Stanislav 
Lisák a do funkcie vedúceho kontrolnej skupiny Martin Dovala. Obecné zastupiteľstvo berie 
na vedomie túto informáciu, schvaľuje požiarny poriadok a vymenúva vyššie uvedené tri (3) 
osoby do ich funkcií.  
 
Diskusia k bodu – bez pripomienok. 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 15. Schválenie Požiarneho 
poriadku obce podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. 490/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 15. Schválenie Požiarneho poriadku obce 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
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informáciu starostky obce o potrebe aktualizovania Požiarneho poriadku obce Gemerská 
Poloma. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
Požiarny poriadok obce Gemerská Poloma. 
 
III. 
v y m e n ú v a  
a) do funkcie veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru obce Gemerská Poloma Juraja Dovalu, 
nar. ...., trvale bytom ....,  
b) na základe odbornej spôsobilosti za preventivára požiarnej ochrany obce Gemerská Poloma 
– Stanislava Lisáka, technika požiarnej ochrany,  
c) do funkcie vedúceho kontrolnej skupiny – Martina Dovalu, nar. ...., trvale bytom ... 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.1 Informácia starostky obce/kompostáreň 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  bez 
Názov materiálu: bez 
Materiál obsahuje: bez 
Materiál k bodu rokovania: bez 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aktuálna správa, ktorá prišla dnes: je to veľký 
záväzok a zodpovednosť väčšia, keď človek vie čo to všetko obnáša a čo všetko za tým je. 
Dnešným dňom Ministerstvo životného prostredia SR nám poslalo rozhodnutie o schválení 
žiadosti o poskytnutí nenavrátneho finančného príspevku na kompostáreň. Je to obrovský 
úspech našej obce, zase sa nám podarilo - taký obrovský projekt ako je kompostáreň, že nám to 
prešlo. Na druhej (2.) strane je to obrovský záväzok a ešte obrovská drina pred nami, pretože 
dva (2) také projekty, ako nám teraz prešli – budeme mať čo robiť, aby sme to do zdarného 
konca urobili. Zberný dvor má zopár obcí v okolí, ale kompostáreň v okrese Rožňava neviem 
žeby mala nejaká obec. Bol to veľmi náročný projekt, určite jeden (1) z najsledovanejších – na 
základe všetkých kritérií, pretože sa jedná o kompostovanie a biologicky rozložiteľného 
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odpadu – trávy, konáre, a to sme tiež museli všetko predpripraviť – projektovú dokumentáciu, 
ktorá sa už chystá rok a pol dozadu.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – tiež bolo schválené minulým zastupiteľstvom? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, pokračuje: prenajať si pozemok a tie pozemky 
už konečne predchádzajúce obecné zastupiteľstvo sme našli miesto kde bude kompostáreň. Je 
to medzi Betliarom a Polomou,  Pri kríži, cesta na hnojisko (ako je odbočka doľava/smer obec, 
Rožňava) tam bude kompostáreň. Čo to obnáša? Celá tráva, všetky konáre z celej obce budeme 
vedieť týmto spôsobom kompostovať a zhodnotiť tento materiál. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – len naša obec, alebo aj susedné? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aj susedné obce. Keď to rozbehneme, tak vieme 
pokryť aj susedné obce. Je tam všetko, presná technológia, strojové vybavenie k tomu: od 
prekopávača kompostu, štiepkovača, rezania, miešačiek, šmykom riadený nakladač, plus 
stavebné práce, lebo my musíme vybetónovať tú plochu. Dobrá správa a môžeme byť hrdí, že 
sme dostali takúto  možnosť a je už len na nás, ako sa s tým popasujeme. Ja verím, že spoločne 
to dáme a že budeme takým príkladom v rámci okresu. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – návratky, kde sa obce museli prihlásiť ku separovaniu 
kuchynského odpadu – ako to dopadlo a aký to má súvis s týmto projektom? Nariadenie EÚ, 
pochopenie občanov. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tieto návratky, ktoré sme rozposielali už skôr, to 
nás zaväzovalo - do konca júna majú obce výnimku v zbere biologicky rozložiteľného odpadu, 
to znamená: kuchynský odpad a iné s tým súvisiace, ale aj trávy, buriny, ale sa hlavne jedná 
o kuchynský odpad, aby vydokladovalo, že akým spôsobom kompostuje. Keby sme tu 
kompostáreň nemali, nemali by sme problém. My sme mali ešte jednu (1) výhodu, že v r. 2012 
každá domácnosť dostala kompostéry na základe tiež projektu/starosta Chanas, zabezpečil pre 
každú domácnosť tie protokoly, ktoré máme nám poslúžia aj na to, že vieme vydokladovať, že 
máme zabezpečené komposty. V novom zákone nie je stanovené, že ten kompostér musí byť 
umelohmotný, určená jeho veľkosť – kompostér môže byť zbitý aj z drevených dosák alebo 
hranolov a keď ho má domácnosť, stačí tá návratka k tomu, že ešte doložíme keď niečo chýba, 
nové domácnosti, ktoré vznikli keď sme kolaudovali teraz nové domy alebo v bytovkách dostali 
nové kompostéry keď mali záujem, tiež na základe preberacieho protokolu – do konca júna 
každá obec musí mať vydokladované. Mali sme tú výhodu, že sme v 2012 v rámci projektu 
zabezpečili do každej jednej (1) domácnosti kompostéry. A toto je len krok k tomu ešte plus, 
pretože budeme mať kompostáreň budeme si vedieť odvážiť vzniknuté množstvo biologického 
materiálu, či konárov, či trávy, započíta sa nám do indexu separácie, ktorý sa každoročne 
prerátava a tým pádom sa nám to percento separovania zvýši, že budeme mať vyššiu separáciu 
a budeme môcť niečo rozmýšľať nad tým, že môžeme za odpady trebárs aj znižovať.  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – zníži sa tým pádom poplatok za odvoz smetí? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poplatok za to uloženie sa potom zníži. Všetko so 
všetkým súvisí a keď sa nám to podarí, tak veľké plus. Pre našu dedinu, ale aj pre okolité  
budeme vedieť túto službu poskytnúť aj najbližším obciam, ktoré požiadajú o takúto vec, lebo 
vieme vážením tú zložku odpadu vykázať a oni si to budú vedieť do toho indexu separovania 
započítať a samozrejme budeme mať kompost – vieme využívať do záhrad, ľudia si to budú 
môcť nejakým spôsobom z tade vziať, alebo ponúkneme, lebo toho bude predpokladám veľa – 
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netuším aké množstvá. To je mimo týchto bodov, ktoré som vám poslala v bode rôznom. 
Potrebné je vziať na vedomie moju informáciu o tomto schválení tohto projektu kompostárne. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.1 Informácia starostky 
obce/kompostáreň – poslanci berú na vedomie informáciu starostky obce vo veci Rozhodnutie 
o schválení žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku Ministerstva životného 
prostredia SR za účelom realizácie stavby pod názvom Kompostáreň Gemerská Poloma. 
 

U z n e s e n i e  č. 491/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.1 informácia starostky obce/Kompostáreň Gemerská Poloma 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce vo veci:  
Rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 
Ministerstva životného prostredia Slovenskej republiky ako riadiaceho orgánu pre Operačný 
program Kvalita životného prostredia  na základe výsledkov konania o žiadosti o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku pre obec Gemerská Poloma za účelom realizácie stavby 
pod názvom Kompostáreň Gemerská Poloma. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.2 Informácia starostky obce/výstavba zberného dvora Gemerská Poloma 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Výstavba zberného dvora Gemerská Poloma  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: bez 
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Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poslala som vám materiál výstavba zberného 
dvora, kde sú podklady, ktoré sme už aj prejednali na začiatku zasadnutia. Je potrebné, aby 
obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu starostky obce o schválení nenávratného 
finančného príspevku na projekt „Výstavba zberného dvora Gemerská Poloma“ a uzatvorení 
Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na projekt výstavby zberného dvora. 
Zberný dvor – tam budú všetky ostatné odpady od drobného stavebného odpadu, objemného 
dopadu, jedlé oleje a tuky, šatstvo. 
Marek Chochol, poslanec – tento zberný dvor bude čisto len pre občanov obce Gemerská 
Poloma? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, bude to fungovať ako v Rožňave/občiansky 
preukaz, bude sa všetko vážiť, bude kontrolované, nebude to týmto spôsobom ako teraz, že 
hocikto, hocikedy – bude presne čas vymedzený na preberanie, budú tam zodpovední ľudia, 
ktorí budú za to zodpovedať. 
Marek Chochol, poslanec – zodpovední budú zamestnanci Gemerskej Polomy? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – nie je možnosť presunúť zberný dvor ku 
kompostovisku? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – momentálne nie, päť (5) rokov je monitorovacie 
obdobie.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – žijú tu aj starší ľudia, aká je možnosť udržiavania poriadku? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – má to svoje výhody aj nevýhody ten stred obce, 
keď bude vyčistené a bude sa tam fakt separovať a sú to uzatvárateľné kontajnery, udržiavané, 
vážené a riadne triedené neexistuje, že tam za tých päť (5) nebude nejaký problém. Ani by 
nemal byť, budova sa rekonštruuje – je v takom stave, že strecha sa váľa, začneme aj toto 
rekonštruovať, aby mala svoj účel. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – tej budovy ambulancie sa to netýka?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie, ambulancia je zvlášť. Je to čisto stará škola, 
škôlka a telocvičňa, jedáleň. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.2 Informácia starostky 
obce/výstavba zberného dvora Gemerská Poloma podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. 492/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.2 Informácia starostky obce/výstavba zberného dvora Gemerská Poloma 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
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b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce o 
a)  
schválení nenávratného finančného príspevku na projekt „Výstavba zberného dvora Gemerská 
Poloma“ v rámci Výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku zameranej na triedený zber komunálnych odpadov, mechanicko-biologickú úpravu 
zmesového komunálneho odpadu a zhodnocovanie biologicky rozložiteľných komunálnych 
odpadov v najmenej rozvinutých okresoch (kód výzvy: OPKZP-PO1SC111-2017-32) 
Ministerstvom životného prostredia Slovenskej republiky vo výške 678 493,06 EUR, 
b)  
uzatvorení Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku č. OPKZP-PO1-SC111-
2017-32/52 na projekt Výstavba zberného dvora Gemerská Poloma.   
 
Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,      

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  2 poslanci  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.3 rozdelenie územia obce/poslanci 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 - Rôzne 
Názov materiálu: Návrh rozdelenia územia obce Gemerská Poloma a poslancov obecného 
zastupiteľstva  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: bez 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – na pracovnom stretnutí, ktoré sme mali 
s poslancami sme si rozdelili celé územie obce na niekoľko obvodov podľa ulíc, máte to 
k dispozícii s tým, že došlo k zmene – miesto Jána Sáreníka som si dovolila zmeniť: Mareka 
Chochola a do ulíc sme na pracovnom stretnutí doplnili časť Konopiská, pretože tam nám už 
vyrástli nové domy, už je aj jeden (1) skolaudovaný, takže aj túto časť sme do obvodov zahrnuli.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.3 rozdelenie územia 
obce/poslanci podľa predloženého návrhu na uznesenie a so zmenami vyššie uvedenými 
starostkou obce. 
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U z n e s e n i e  č. 493/2021 

 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.3 rozdelenie územia obce/poslanci 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
b e r i e   na   v e d o m i e 
návrh rozdelenia obce a poslancov obecného zastupiteľstva: 
 
a) poslanci: Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Bc. Janka Ferenčíková  
    – ulice: Turecká, Pionierov, Záhradná, Nová, Mierová, Kukučínova, Staničná, Šafárikova, 
Betliarska, Na konopiskách, 
b) poslanci: PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková  
    – ulice: Hlavná, Jarková, Hviezdoslavova, Partizánska, Slanská, Krátka,  
c) poslanci: Stanislav Kučerák, Vladimír Očkaík  
    – ulice: Sládkovičova, Pokroková, Fraňa Kráľa, 9. mája, Dovčíkova, Lipová, Letná, 
d) poslanci: Ivan Sústrik, Juraj Dovala  
   – ulice: Námestie SNP, Madáčová, Dobšinská, P. K. Hostinského, Súľovská, Družstevná, 
e) starostka obce: Mgr. Lillian Bronďošová  
– Huta, Podsúľová, Hámor. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – s tým súvisiace vás chcem poprosiť, podľa toho 
ako máte rozdelené obvody, poprosím vás v zmysle nášho VZN o kosení záhrad, má každý 
povinnosť do konca mája si pokosiť svoju záhradu, resp. vlastník svoje pozemky, aby 
nezapríčinil vysemenenie burín, resp. invazívnych rastlín do susedných záhrad. Už som mala 
jeden podnet na obec, ale máme tých záhrad viac pokiaľ viem, takže poprosím vás, aby v rámci 
svojich obvodov – prejdite obec a poprípade do konca tohto týždňa, by ste mi meilom mohli 
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poslať (stačí, keď viete podľa katastra nájsť, kde je ten pozemok nepokosený, resp. podľa čísla 
domu, ulice), aby sme týmto ľuďom v rámci VZN zaslali výzvu. Viem, že to bolo aj minulého 
roku, sme len ústne upozornili, resp. vyzvali majiteľov, aby si to pokosili. Tohto roku by som 
pristúpila  možno k písomnej výzve jednotlivým vlastníkov pozemkov a záhrad. Pokosenie je 
už najvyšší čas, pretože invazívne rastliny už sú dosť vo veľkom rozkvete, aby nedošlo ešte 
k väčšiemu výsevu týchto rastlín. Toto vás poprosím do konca týždňa.  
Stanislav Kučerák, poslanec - ja by som sa chcel spýtať, že kedy bude tá Dovčíková ulica 
urobená, tečie nám rovno do dvora, či máš dáke výhrady... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – túto žiadosť Tvojho syna mám v tomto bode. 
 
K bodu 16.4 obstaranie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu obecného úradu 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16  
Názov materiálu: Obstaranie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu obecného úradu  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: bez 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – k tomu sme sa už dostali pri schvaľovaní 
rezervného fondu, máte tu dôvody kvôli čomu potrebujeme rekonštruovať túto budovu a kvôli 
čomu sa potrebujeme dostať k projektovej dokumentácii, aby sme vedeli hneď na výzvu 
reagovať, (starostka číta návrh na uznesenie). Ešte sme ďaleko, ale tieto prípravy musíme 
urobiť, keď sa chceme do výzvy o rekonštrukciu budovy prihlásiť.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – v rezervnom fonde nebolo schválenie čerpanie na 
tento účel, ako sa vysporiada obec technicky/finančné prostriedky na tento objekt, projektová 
dokumentácia? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – keďže to nie je v rezervnom fonde, bude ťažké pohľadať 
finančné prostriedky z bežného rozpočtu, ale pokiaľ to schválite bude sa hľadať možné riešenie 
z bežných prostriedkov.   
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – projektovú dokumentáciu potrebujeme.  
Ivan Sústrik, poslanec -  zdravotné stredisko sa nebude rekonštruovať? Je v horšom stave ako 
obecný úrad, strecha tam preteká, je to historická budova.      
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tam, čo sa týka, že je to historická budova je trošku 
iné pri rekonštrukcii, neviem, to by sme zistili. My sme ju začali z vnútra rekonštruovať, pretože 
po tých povodniach bola tá časť ako je detské, bolo vo veľmi zlom stave a sme pomohli aj klubu 
dôchodcov – má tam svoju klubovňu a ešte pokračujeme v rekonštrukcii. Vymenili sa tam 
vchodové dvere, no postupne z vlastných bežných  prostriedkov vieme túto budovu, ale tam by 
bola komplet výmena strechy. Okapy sme opravili, lebo tam zatekalo z jednej (1) strany, čo 
vieme takýmto spôsobom sme opravili, zrekonštruovali. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – tá projektová dokumentácia na obnovu obecného 
úradu v akom rozsahu by bola vykonaná, aké práce, či to už vieme? 
 Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to je zateplenie, je to aj písané – výmena okien, 
zateplenie, fasáda. 
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JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – takže len na to 20 tis. EUR? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nielen na to, v dôvodovej správe je to napísané.   
Rozsah stavebných prác bude pozostávať z výmeny všetkých otvorov, zateplenia obvodového 
plášťa, rekonštrukcie vykurovania, osvetlenia, zateplenie stropu horného poschodia, doplnením 
alternatívneho zdroja tepla. 
Juraj Dovala, poslanec – ešte aj málo bude 20 tis. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – budova obecného úradu už prechádza 
rekonštrukciou vnútorných priestorov, ako som tu ja nastúpila, my od začiatku robíme okná 
hore a už máme prakticky jednu časť celú hotovú, teraz dokončujeme kuchyňu, takže my ako 
náhle máme v bežných prostriedkoch vyčlenených na takéto práce, vieme si to svojim murárom 
urobiť, že nepotrebujeme ísť do nejakej firmy a volať tu niekoho, postupne robíme. Napríklad 
energetický audit, ktorý je tu potrebný už sme mohli mať hotový, pretože minulého roku ako 
ste tu sedeli p. poslanec Kučerák aj s p. poslancom Očkaikom ste to neschválili. Bola výzva, 
neschválili ste nám ju – na osem (8) budov sme chceli dať žiadosti o energetické audity – osem 
(8) budov v rámci našej obce a mali by sme to v rámci projektu zdarma. Teraz budeme len za 
jeden (1) – túto budovu platiť za energetický audit 4 320 eur p. poslanec. A vtedy bola výzva, 
bolo to na zastupiteľstve a ste nehlasovali za to, takže to neprešlo a mohla som mať dokopy 
osem (8) budov s energetickým auditom na základe tej výzvy. Teraz musím na každú budovu 
takým spôsobom zvlášť dávať žiadosť a platiť energetický audit – takže to je len poznámka 
k tomu. Nechceme to pre svoje roztopaše, že sa tu nudíme, ale my ten majetok chceme 
zveľaďovať a udržiavať ho a keďže tie výzvy sledujeme, aj sa zapájame, aj sa chceme zapájať, 
ale keďže to nejde bez vášho hlasu, tak to potom aj takto dopadlo. Je to na škodu, lebo teraz 
musíme zháňať energetický audit a zaplatiť, a tak by sme ho mali hotový, tým pádom by sme 
mohli ísť do každého projektu, okrem toho, že treba aj riadnu projektovú dokumentáciu.       
Stanislav Kučerák, poslanec - ja som sa dopočul, že sme dostali pokutu 40 tis. eur.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nedostali sme, neviem o tom nič. 
Stanislav Kučerák, poslanec - potom dobre.   
  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.4 obstaranie projektovej 
dokumentácie na rekonštrukciu obecného úradu podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. bez/neprijaté 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 16.4 obstaranie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu obecného úradu 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce  
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a) o plánovanej výzve v rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia, ktorej 
predmetom bude zníženie energetickej náročnosti verejných budov,  
b) o príprave podkladov pre zapojenie obce do očakávanej výzvy a potrebe obstarania 
projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy obecného úradu. 
 
II.  
schvaľuje  
a) obstaranie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu, resp. zníženie energetickej náročnosti 
budovy obecného úradu,  
b) realizáciu verejného obstarávania na dodávateľa stavebných prác rekonštrukcie budovy 
obecného úradu. 
 
III. 
žiada  
starostku obce o:  
a) realizáciu verejného obstarávania postupom v zmysle Zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom 
obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov, ktorého predmetom je obstaranie 
projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy obecného úradu a uzatvorenie zmluvy o 
dielo s víťaznými uchádzačmi,  
b) realizáciu verejného obstarávania postupom v zmysle Zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom 
obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov, ktorého predmetom je obstaranie 
stavebných prác na rekonštrukciu budovy obecného úradu a uzatvorenie zmluvy o dielo s 
víťazným uchádzačom. 
 
Hlasovanie:  za:     4 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Marek Chochol, Ľubica Šmelková,   
   proti:     3 poslanci  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, 
   zdržal sa hlasovania:  1 poslanec 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
K bodu 16.5 rekonštrukcia technológie vykurovania v budove materskej školy 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Rekonštrukcia technológie vykurovania v budove materskej školy 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: bez 
Príloha iná: bez 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v dôvodovej správe máte napísané, že od začiatku 
MŠ vykurujeme drevom a je už nevyhnutné zmeniť toto vykurovanie na plyn. Je to tam aj 
uvedené. 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.5 rekonštrukcia 
technológie vykurovania v budove materskej školy podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. 494/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.5 rekonštrukcia technológie vykurovania v budove materskej školy 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce o potrebe rekonštrukcie technológie vykurovania v budove materskej 
školy, Ulica 9. mája č. 511. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e  
rekonštrukciu technológie vykurovania v budove materskej školy, 9. mája 551. 
 
III. 
ž i a d a  
starostku obce o: 
a) obstaranie projektovej dokumentácie k rekonštrukcii technológie vykurovania budovy 
materskej školy,  
b) zabezpečenie výberu dodávateľa a realizáciu stavebných prác v súvislosti s rekonštrukciou 
postupom v zmysle Zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 
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nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.6 rekonštrukcia domu smútku vo Veľkej Polome 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Schválenie rekonštrukcie domu smútku vo Veľkej Polome  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: stanovisko dodávateľa/..., ... 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – s rekonštrukciou sme už začali v zime, teraz nás 
čaká kompletná rekonštrukcia, kde využijeme dotáciu vlády SR, ktorá na svojom výjazde pre 
našu obec na základe našej žiadosti nám uštedrila 25 tis., takže chceli by sme tieto peniaze 
investovať do celkovej rekonštrukcie domu smútku vo Veľkej Polome, (starostka číta návrh na 
uznesenie).  
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.6 rekonštrukcia domu 
smútku vo Veľkej Polome podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e  č. 495/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.6 rekonštrukcie domu smútku vo Veľkej Polome 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
a) informáciu starostky obce o havarijnom technickom stave objektu domu smútku – Dobšinská 
42,  
b) informáciu starostky obce o prevedenej rekonštrukcii nefunkčného vykurovania obradných 
priestorov v objekte domu smútku – Dobšinská 42. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e  
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a) obstaranie projektovej dokumentácie pre potrebu rekonštrukcie objektu domu smútku – 
Dobšinská 42 za účelom odstránenia havarijného technického stavu z vlastných zdrojov obce,  
b) rekonštrukciu objektu domu smútku – Dobšinská 42 v rozsahu odstránenia havarijných 
stavov a bežnej údržby objektu. 
 
III. 
ž i a d a  
starostku obce o: 
a) obstaranie projektovej dokumentácie pre potreby rekonštrukcie objektu domu smútku – 
Dobšinská 42 za účelom odstránenia havarijného technického stavu,  
b) realizáciu verejného obstarávania postupom v zmysle Zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom 
obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých predpisov na stavebné práce a uzatvorenie zmluvy 
o dielo s víťazným uchádzačom. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.7 plán práce hlavného kontrolóra obce/prvý polrok r. 2021 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  bez 
Názov materiálu: bez  
Materiál obsahuje: plán práce hlavného kontrolóra obce/prvý polrok r. 2021 
Materiál k bodu rokovania: plán práce hlavného kontrolóra obce/prvý polrok r. 2021/hlavný 
kontrolór obce 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
a schvaľuje plán práce hlavného kontrolóra na prvý (1.) polrok r. 2021, už môže písať plán 
práce aj na druhý (2.) polrok r. 2021 keďže sme sa k tomu dostali až teraz.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – nepostrehla som, či bol predložený plán/správa 
kontrolnej činnosti spôsobom obvyklým, takže či bol tento plán kontrolnej činnosti zverejnený 
hlavným kontrolórom, alebo obcou.   
Ing. Miloslav Brezňan hlavný kontrolór obce – nerozumel som a doporučujem zasadať 
v budúcnosti v malej zasadačke, nie je tu dobrá akustika a navzájom sa nepočujeme, zbytočne 
tu sedíme. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v rámci pandemických opatrení viem zatiaľ 
zasadnutie urobiť len v sále, keď bude uvoľnenie a podmienky nebudú až také, môžeme aj 
v zasadačke urobiť (starostka opakuje otázku poslankyne). 
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Ing. Miloslav Brezňan hlavný kontrolór obce –  bol zverejnený na úradnej tabuli ešte 
v decembri 2020 a bolo to pripravované na najbližšie zastupiteľstvo na tento rok. 
Verejnosť, ....– nebol zverejnený plán práce. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie o pláne hlavného kontrolóra rozprávame. 
Verejnosť, ....– plán činnosti? Plán práce hlavného kontrolóra... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale teraz nie o tom rozprávame. 
Verejnosť, ....– a o čom? Ideme bod plán práce hlavného kontrolóra. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale p. poslankyňa sa iné pýtala. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – a keď vznikla tu taká otázka, tak ten plán práce 
bol zverejnený? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – určite. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – vieme to vydokladovať? 
Ing. Miloslav Brezňan hlavný kontrolór obce –  bolo zverejnené na úradnej tabuli obce. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – a dátum? 
Ing. Miloslav Brezňan hlavný kontrolór obce –  december minulého roka. 
Ivan Sústrik, poslanec -  nie je potrebné pri rekonštrukcii domu smútku dať termín? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – my sme tam časovo obmedzení, pretože tie 
financie, čo sme dostali z úradu vlády do konca roka musíme vyčerpať- je to viazané na dotáciu. 
Tam je to určené, takže všetky práce, čo súvisia s domom smútku musíme do konca roka 
stihnúť. Samozrejme, že tá rekonštrukcia nebude len za 25 tis., to je malý peniaz na 
rekonštrukciu takéhoto objektu, všetky tie veci, ktoré sú tam vypísané, čo budeme na dome 
smútku robiť, tak sa to trošku viacej vyšplhá. Tam bol návrh okolo 70 tis., to znamená, že ako 
most. Mali sme schválených 15 tis. z úradu vlády, ale museli sme preinvestovať z vlastných, 
úver sme nebrali, ale z rezervného fondu sme museli investovať, aby sme ten most vôbec 
urobili. Takže aj teraz, 25 tis, nám dali z úradu vlády, je už na nás, aby sme tú rekonštrukciu 
urobili čo najlepšie samozrejme bez brania úveru – nebudeme zadlžovať obec.  
Verejnosť, ....– plán práce nebol zverejnený a v zápisnici 29. septembra 2020, citujem: „.... – 
sa pýta, ako sa má teraz vyjadriť, keď napríklad uznesenie č. 180 z roku 2019, kde p. hlavný 
kontrolór má predkladať správy, čiastkové na každé zastupiteľstvo,  toto uznesenie neplní. Pýta 
sa, ako to potom vlastne kontroluje, ešte ani na jednom (1) zastupiteľstve tohto roku nebola 
predložená správa z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra a takisto plán práce hlavného 
kontrolóra na druhý (2.) polrok 2020. Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – prosím 
uviesť do zápisnice: na najbližšie zastupiteľstvo hlavný kontrolór pripraví správu z kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra a predloží plán práce na druhý (2. ) polrok – ako zápis.“ No 
nevieme, to je 29. septembra. Ani na druhý (2.) polrok 2019 nebol predložený plán práce 
hlavného kontrolóra na r. 2019 na druhý (2.) polrok. A teraz na tento polrok nebol, pretože 
chodím každý deň na stránku obce a pozerám si to tam nebol tam, prosím zapísať a že na 
najbližšie zastupiteľstvo nech pripraví správu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
a predloží plán práce na druhý (2.) polrok.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poprosím vás p. poslanci, vraciame sa k tomuto 
bodu, schvaľovanie plánu práce hlavného kontrolóra obce/prvý polrok r. 2021. 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.7 plán práce hlavného 
kontrolóra obce/prvý polrok r. 2021 
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U z n e s e n i e  č. 496/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.7 plán práce hlavného kontrolóra obce/prvý polrok r. 2021 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
s c h v a ľ u j e  
plán práce hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma na prvý polrok roku 2021. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.8 oprava pomníka na Námestí SNP 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Schválenie opravy pomníka na Námestí SNP v Gemerskej Polome 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: bez kontrolór obce 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – na základe projektu, ktorý sme postúpili na 
vyzvanie predsedu vlády SR nám bolo schválených 2 700 eur. Ideme kompletne rekonštruovať 
pamätník SNP na námestí SNP, (starostka číta návrh na uznesenie). Oslovila som už aj p. 
z Jovíc Tótha, sľúbil mi, že sa ozve a príde pozrieť, ale zatiaľ nemáme prísľub. Je problém 
zohnať niekoho, nejakú firmu, aby nám toto zrekonštruovali. Taktiež majú aj ostatné obce. 
Henckovce sa spojili s Nižnou Slanou – majú ten pomník na rázcestí (odbočka na Roštár), tiež 
majú financie pridelené a tiež je problém, pretože pri veľkej úmrtnosti v rámci Covidu tieto 
firmy majú veľa práce a nevedia sa sľúbiť. Tieto prostriedky tiež musíme vyčerpať do konca 
roka 2021. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – z dôvodu tej vyťaženosti časovej ak sa to nestihne, 
tak to musíme vracať – bez pokuty? 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vrátiť v plnej výške, bez pokuty. Budeme sa snažiť 
určite, keby sme si to vedeli svojpomocne, máme tu šikovného murára,  šikovných ľudí, vieme 
si to aj sami urobiť, len toto nie je prípustné pri takýchto ...budeme hľadať spôsoby, aby sme si 
to nepustili. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.8 oprava pomníka na 
Námestí SNP podľa predloženého návrhu na uznesenie.  
 

U z n e s e n i e  č. 497/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.8 oprava pomníka na Námestí SNP 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e  na v e d o m i e 
a) informáciu starostky obce o havarijnom technickom stave pomníka na kruhovej križovatke 
na Námestí SNP,  
b) informáciu o schválení dotácie z rozpočtovej rezervy predsedu vlády Slovenskej republiky 
na opravu vojnových hrobov na projekt „Oprava pomníka na Námestí SNP v Gemerskej 
Polome vo výške 2700,00 EUR a o jej potrebe vyčerpania do 31. 12. 2021.  
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
opravu pomníka na kruhovej križovatke na Námestí SNP v Gemerskej Polome.  
 
III. 
ž i a d a  
starostku obce o: 
a) realizáciu verejného obstarávania na dodávateľa stavebných prác a uzatvorenie zmluvy o 
dielo s výhercom obstarávania na stavebné dielo „Oprava pomníka na Námestí SNP v 
Gemerskej Polome“,  
b) zabezpečenie opravy pomníka na Námestí SNP. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
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neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  
Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.9 kúpna zmluva na odkúpenie výkopovej zeminy a kameniva 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Schválenie kúpnej zmluvy na odkúpenie výkopovej zeminy a kameniva 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: Žiadosť o odkúpenie zeminy a kameniva/RAIL Group a. s., 
Staničné námestie 11, 040 01 Košice/18. 03. 2021, 215/2021; návrh KZ; Protokol o vecnom 
odovzdaní a prevzatí zeminy a kameniva 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v materiáloch máte uvedené rekonštrukciu cesty 
II. triedy smerom na Spišskú Novú Ves, v časti Podsúľová je od r. 2014 polovica vozovky 
spadnutá, mali sme tu už jednanie so všetkými zainteresovanými (životné prostredie, ochranári, 
vodohospodári, naša obec, stavebný úrad, investor, cestári) chýba im zopár povolení (cca 1,2), 
ale týmto spôsobom – už mohli mať dávno tú cestu hotovú, keby nebola : museli urobiť zmenu 
projektu, pretože je to v ochrannom pásme a všetky „schvaľovačky“ museli absolvovať 
nanovo. Z obce žiadajú výkopovú zeminu a kamenivo, v navrhnutej cene 1/1m3. 
Ivan Sústrik, poslanec – v dôvodovej správe máme 1,- € / t. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je to chybne uvedené, čo som aj hovorila, sme to 
potom opravovali na kubík, lebo tona je menej, kubíkov je viac. V apríli, keď som vám to 
posielala ešte na predchádzajúce zastupiteľstvá, už je tam správne – metre kubické (m3). 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa a Ľubica Šmelková, poslankyňa – v zmluve je zle 
uvedené.    
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – zmluva ešte nie je podpísaná, určite to budeme 
opravovať, toto je len návrh.  
Ivan Sústrik, poslanec – je tam len zem, nevidím kamenivo.           
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – zeminy a kameniva, to nie je čistá zeminy, je to 
všeobecne – sme opravovali a som im aj volala/kubíky – zmluvu mám stiahnutá asi pôvodnú.   
Marek Chochol, poslanec – v tom čase, keď ste nám posielali tak v bode b) je schvaľuje kubíky 
a v dôvodovej správe je už napísané tona. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – možno sme to už aj poplietli, ale taj je to, že m3, 
lebo metre kubické je viac ako tona. 
Marek Chochol, poslanec – netreba to opraviť? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – správne je ako je to napísané v návrhu na 
uznesenie: 1,00 EUR/m3, predmetné je to už vykonzultované správne a s tým aj súhlasí firma. 
Do konca augusta by mala byť táto cesta opravená, keď už začnú robiť a budú sa tam vŕtať tie 
piloty. Najprv tam bolo tak, že tam vysypú kamenivo do takých železných klietok, spevnia ten 
svah, lebo je tam hneď potok, ešte im treba vyrúbať asi 50 stromov (na to už dostali povolenie), 
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ale potom zmenili technológiu kvôli tomu potoku a budú tam vŕtať hlboké piloty cca 10 metrov 
ako sme  tu vŕtali pri moste, takže kvôli zmene technológie museli povolenia  odznova robiť.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – odkiaľ bude zemina? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – bude braná, za obcou smerom na Martinkovo po 
pravej strane, čo sa z kanalizácie vozilo.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – čo mi troška chýba v tej zmluve je, aby to ten stavebník uviedol 
do pôvodného stavu, aby tam nenechal – proste upraviť, terénne úpravy. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to môžem ešte doplniť, zavolám im. 
Ivan Sústrik, poslanec – bude aj niekto počítať, či to tak len... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – môžeme tam niekoho postaviť, nech to ráta. To je 
predpoklad, lebo tam je úsek asi 10-15 metrový, tam viacej sa možno ani nezmestí, to je len ich 
odhad.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – to sa píše v tej zmluve, že: „Realizácia ťažby zeminy a 
kameniva bude prebiehať pod dozorom poverenej osoby predávajúceho.“, takže je možnosť 
dohliadať.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poveríme niekoho z poslancov. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16. 9 kúpna zmluva na 
odkúpenie výkopovej zeminy a kameniva podľa predloženého návrhu na uznesenie a so 
zapracovaním vyššie uvedeného/1,00 EUR/m3, úprava terénu po skončení prác.  

 
U z n e s e n i e  č. 498/2021 

 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.9 kúpna zmluva na odkúpenie výkopovej zeminy a kameniva 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e  na v e d o m i e 
informáciu starostky obce o písomnej žiadosti spoločnosti RAIL Group, a. s. Bratislava o 
odkúpenie výkopovej zeminy a kameniva od obce za účelom realizácie stavebného diela 
„Sanácia zosuvu na ceste II/533 Podsúľová“ pre investora – Správu ciest Košického 
samosprávneho kraja. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
odpredaj zeminy a kameniva uložených na pozemku vo vlastníctve obce nachádzajúcom sa v 
k. ú. Gemerská Poloma KN – E 3397, evidovanom na Liste vlastníctva č. 1348 uloženej z 
výkopových prác stavby „Kanalizácia Gemerská Poloma – I. a II. stavba v objeme 1200 m3 za 
cenu 1,00 EUR/m3 spoločnosti RAIL Group, a s. Bratislava. 
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III. 
ž i a d a  
starostku obce 
o uzatvorenie a realizáciu kúpnej zmluvy na odpredaj zeminy a kameniva so žiadateľom. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol,  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.10 postupné zrušenie neudržiavaných hrobových miest a hrobových miest 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Postupné zrušenie neudržiavaných hrobových miest a hrobových miest, kde 
nie je známy nájomca Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: bez 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v predloženom materiály máme uvedené koľko 
máme vo Veľkej  a Malej Polome spolu 913 hrobových miest a z toho cca 275 je takých, kde 
nie je známy nájomca resp. nie sú udržiavané. Uvedený je v dôvodovej správe aj postup ako by 
sme to urobili (starostka číta návrh na uznesenie). 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – je to nejako termínované? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – keď začneme výzvy robiť, tak postupne ako sa 
nám budú ozývať a postupne to budeme rušiť. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.10 postupné zrušenie 
neudržiavaných hrobových miest a hrobových miest podľa predloženého návrhu na uznesenie.  
 

U z n e s e n i e  č. 499/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.10 postupné zrušenie neudržiavaných hrobových miest a hrobových miest 



48 
 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce o  
- počte neuzatvorených nájomných zmlúv na hrobové miesta na pohrebiskách,  
- naplnení legislatívnych podmienok umožňujúcich zrušenie hrobových miest na pohrebiskách. 
 
II. 
ž i a d a  
starostku obce 
o realizáciu všetkých úkonov v zmysle zákona č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve smerujúcich k 
úplnej likvidácii hrobových miest bez platnej nájomnej zmluvy. 
 
Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala,  
Marek Chochol, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,      

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  2 poslanci 
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.11 zmluva o budúcej zmluve o odovzdaní a prevzatí stavebného objektu/SO 
601-00 Preložka káblov VO a osvetlenia priechodov pre chodcov 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Schválenie zmluvy o budúcej zmluve o odovzdaní a prevzatí objektov – 
vyvolaných investícií do vlastníctva a správy obce  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: – návrh Zmluvy o budúcej zmluve o odovzdaní a prevzatí 
objektov – vyvolaných investícií do vlastníctva a správy; – projektová dokumentácia k SO 601-
00 Preložka káblov VO a osvetlenie prechodu pre chodcov 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je to rekonštrukcia mostu na ceste I. triedy I/67- 
most za autobusovou zastávkou, ako som tu nastúpila pred 2 a pol rokmi tak už vtedy sa začalo 
jednať o rekonštrukcii aj tohto mosta, bude za úplnej premávky, najprv polovička, potom druhá 
(2.) a od vtedy prešlo 2 a pol roka a ešte stále sa doťahujú papiere a povolenia, nie je to 
jednoduché, medzi tým bol natiahnutý asfalt, teraz až začnú bude zrezaný, odstránený nový 
asfalt, čo nie je vôbec logické, lebo nie sú pripravené všetky podklady k rekonštrukcii, 
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k realizácii (starostka číta návrh na uznesenie). Bude tam osadené  nové osvetlenie, kvôli 
vyhláške, ktoré bude zvlášť  osvetľovať prechod pre chodcov v rámci stavby rekonštrukcie 
mosta. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – bude sa robiť preložka káblov, alebo rekonštrukcia 
mosta? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – káble idú popri moste v takom púzdre/rúre, tak to 
všetko so všetkým súvisí, pretože tá konštrukcia...  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – ale, že či sme povinný zabezpečiť preložku? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie sme povinný zabezpečiť preložku. My 
prevezmeme ten budúci objekt, keď už bude hotové osvetlenie nad prechodom pre chodcov, 
preložku. 
Ivan Sústrik, poslanec – bude to obec niečo stáť? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – momentálne nie, lebo to bude nové, my to 
prevezmeme, ale keď sa potom napr. vypne, tak vymeníme napr. tú žiarivku v ňom. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – nie je to lepšie ponechať to v správe ciest, ako 
mať potom náklady? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale teraz to súčasné osvetlenie je naše, to ešte len 
bude. V rámci toho prechodu, ktorý tam bude nejaké nové osvetlenie postavené, teraz máme 
naše osvetlenia. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – kto za nich zodpovedá. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – my za nich zodpovedáme, to sú naše.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – pribudnú ďalšie nové? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  áno dve (2), predpokladám, že dve (2) nad 
prechodmi pre chodcov.  V blízkosti mostu je prechod pre chodcov. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – a keď máme viacero prechodov pre chodcov, 
netreba všetky prechody pre chodcov takto ošetriť?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – oni to neriešia, len čo je v blízkosti mostu, ten sa 
ide rekonštruovať. Keď bude rekonštruovať niekde inde, tak to budú vtedy riešiť. Tak nám to 
bolo vysvetlené, že podľa novej vyhlášky osvetlenie pre prechody pre chodcov musí byť iné, 
ako je bežné.  
Marek Chochol, poslanec – v tej správe je napísané, že investor potrebuje k tomu aj spoluúčasť 
obce, aby mohol rekonštruovať most. V čom spočíva spoluúčasť obce? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – že potom prevezmeme. 
Marek Chochol, poslanec – „V rámci celej stavby sa počíta aj s rekonštrukciou prechodu pre 
chodcov vrátane osvetlenia. Parametre tohto prechodu budú spĺňať normy vzťahujúce sa na 
prechod a bezpečnosť na ceste prvej triedy, pričom tento musí byť náležité osvetlený s 
primeranou intenzitou. To však investor nie je schopný trvalo zabezpečiť bez spoluúčasti a 
budúcej správy osvetlenia našou obcou.“ – citácia z dôvodovej správy. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no toto vysvetľujem, že keď sa pokazí, že budeme 
musieť vymeniť tú žiarivku napr. – to je tá spoluúčasť obce, že my prevezmeme tou zmluvou 
správu nad tým svetlom. „To však investor nie je schopný trvalo zabezpečiť bez spoluúčasti a 
budúcej správy osvetlenia našou obcou.“ – citácia z dôvodovej správy. Čítajte ešte raz: „V 
rámci celej stavby sa počíta aj s rekonštrukciou prechodu pre chodcov vrátane osvetlenia. 
Parametre tohto prechodu budú spĺňať normy vzťahujúce sa na prechod a bezpečnosť na ceste 
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prvej triedy, pričom tento musí byť náležite osvetlený s primeranou intenzitou. To však investor 
nie je schopný trvalo zabezpečiť bez spoluúčasti a budúcej správy osvetlenia našou obcou.“ – 
citácia z dôvodovej správy. On to postaví a my budúcu správu prevezmeme: „Ako z 
predloženého návrhu zmluvy o budúcej zmluve vyplýva, stavebný objekt by mal mať celkovú 
hodnotu približne 9603,60 € v zmysle priloženého rozpočtu. Zmluva o budúcej zmluve sa stane 
podkladom pre kolaudačné rozhodnutie investora.“ – citácia z dôvodovej správy. To znamená, 
že oni ho neskolaudujú bez toho, kým nemá ten investor záruku, že o to svetlo sa bude niekto 
starať a kto iný, keď nie obec.  
Ivan Sústrik, poslanec – dajú to bezplatne. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  áno, je to pre chodcov dôležité. 
Ivan Sústrik, poslanec – mohli to napísať, že bezplatne. 
Marek Chochol, poslanec – aj ja si myslím, žeby sa to malo formulovať poriadne.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – ale v zmluve to máme ináč, toto je len dôvodová správa.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – toto je len dôvodová správa.   
Marek Chochol, poslanec – tam je článok III. Hodnota objektu vyvolanej investície: „Skutočné 
náklady vynaložené na realizáciu objektu vyvolanej investície budú známe po skončení jeho 
výstavby...“ – citácia zo zmluvy. To znamená, že taká suma sa môže očakávať, alebo tá suma 
sa zväčší? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – popri takýchto stavbách môže sa stať, že budú 
menej vŕtať, viac vŕtať. 
Marek Chochol, poslanec – to by malo byť známe, čo je spoluúčasť obce. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale to je len ako správa investícia do vlastníctva 
správy preberajúceho.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – článok II. Predmet zmluvy: „Predmetom tejto 
zmluvy o budúcej zmluve je záväzok budúceho odovzdávajúceho a budúceho preberajúceho, že 
do dohodnutej doby uzavrú budúcu zmluvu, ktorou bude Zmluva o odovzdaní a prevzatí objektu 
– vyvolanej investície do vlastníctva a správy preberajúceho (ďalej len „budúca zmluva“ v 
príslušnom tvare).“ – citácia zo zmluvy. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to znamená, že tam nie je nič o tom, že máme 
niečo platiť, oni nám to len odovzdajú do správy a my sa už len budeme o to starať.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.11 zmluva o budúcej 
zmluve o odovzdaní a prevzatí stavebného objektu/SO 601-00 Preložka káblov VO a osvetlenia 
priechodov pre chodcov podľa predloženého návrhu na uznesenie.  
 

U z n e s e n i e  č. 500/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.11 zmluva o budúcej zmluve o odovzdaní a prevzatí objektov/SO 601-00 Preložka 
káblov VO a osvetlenia priechodov pre chodcov 
 



51 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma   
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce  
o plánovanej rekonštrukcii mosta nad Súľovským potokom na ceste prvej triedy I/67 z dôvodu 
jeho havarijného stavu Slovenskou správou ciest. 
 
II. 
p r e r o k o v a l o 
potrebu budúceho prevzatia stavebného objektu „SO 601-00 Preložka káblov VO a osvetlenia 
priechodov pre chodcov“ v rámci stavby „I/67-015 Gemerská Poloma most“ do vlastníctva a 
správy obce Gemerská Poloma. 
 
III. 
s c h v a ľ u j e 
uzatvorenie zmluvy o budúcom odovzdaní stavebného objektu „SO 601-00 Preložka káblov 
VO a osvetlenia priechodov pre chodcov“ v rámci stavby „I/67-015 Gemerská Poloma most“ 
do vlastníctva a správy obce Gemerská Poloma od Slovenskej správy ciest, a to v rozsahu 
predloženej projektovej dokumentácie. 
 
IV. 
ž i a d a  
starostku obce o: 
a) uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o odovzdaní a prevzatí „SO 601-00 Preložka káblov 
VO a osvetlenia priechodov pre chodcov“ so Slovenskou správou ciest,  
b) uzatvorenie príslušnej zmluvy o odovzdaní a prevzatí stavebného objektu do vlastníctva a 
správy obce v prípade úspešnej kolaudácie stavby „I/67-015 Gemerská Poloma most“. 
 
Hlasovanie:  za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol, 
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.12 odmena/hlavný kontrolór obce 
Návrh na schválenie odmeny pre hlavného kontrolóra obce Ing. Miloslava Brezňana/tajným 
hlasovaním formou lístkov/percentuálne od 0 do 30 percent  za:  
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a) štvrtý štvrťrok roku 2020 vo výplatnom termíne obecného úradu v Gemerskej Polome/biely 
papierik (JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa a JUDr. Vladimír Očkaik, 
poslanec/rátajú priemer) 
- vo výške 4,25 % mesačne 
a) prvý štvrťrok roku 2021 vo výplatnom termíne obecného úradu v Gemerskej Polome/zelený 
papierik (Ľubica Šmelková, poslankyňa a Juraj Dovala, poslanec/prepočítavajú priemer) 
- vo výške 5,125% mesačne 
 

U z n e s e n i e  č. 501/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.12 odmena/hlavný kontrolór obce 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
v súlade s § 18c, ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
návrh na schválenie odmeny pre hlavného kontrolóra obce Ing. Miloslava Brezňana.  
 
II. 
s c h v a ľ u j e 

1. 
odmenu hlavnému kontrolórovi obce Gemerská Poloma vo výške 4,25 % mesačne za štvrtý 
štvrťrok roku 2020 vo výplatnom termíne obecného úradu v Gemerskej Polome. 

2. 
odmenu hlavnému kontrolórovi obce Gemerská Poloma vo výške 5,125 % mesačne za prvý 
štvrťrok roku 2021 vo výplatnom termíne obecného úradu v Gemerskej Polome. 
 
Hlasovanie:   za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, Marek Chochol, 
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,  
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  

Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.13 zmluva o poskytovaní právnych služieb 
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Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Schválenie zmluvy o poskytovaní právnych služieb 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: – návrh Zmluvy o poskytovaní právnych služieb 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – predložila som vám návrh na zmluvu 
o poskytovaní právnych služieb právničkou ..... Doteraz sme žiadali aj využívali služby aj iných 
právnikov, ale týmto spôsobom paušálnym plnením sa nám to javí výhodnejšie, pretože za 
každú právnu službu, pomoc, alebo službu pri vytvorení nejakého dokumentu, listiny, pri 
susedských sporoch tieto sumy boli vyššie, takýto paušál sa nám zdá výhodnejší a obec ich vie 
využiť.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – bola nejaká verejná výzva, aby sa mohli viacerí 
prihlásiť? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie, my sme oslovili týchto, čo pracovali pre nás 
- ..., ..., ..., keďže majú skúsenosti z týmito vecami. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – a tí ostatní advokáti ako zareagovali. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – majú toho veľa. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – ja sa pýtam kvôli tomu, že Rožňava to robila 
výzvou verejnou a vyhrala najnižšia ponuka, ktorá bola najlepšie položená.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – táto ponuka je jedna z najnižších a Rožňavu 
zastupuje teraz p. ..., ona kvôli tomu nechcela ponuku zobrať, lebo vravela, že berie Rožňavu.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – sú aj iní advokáti. (pozn. poslankyňa menovala) 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no sú aj iní, ale... 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – Rožňava zverejnila výzvu, poviem príklad a povedali, toto 
zoberieme, Poloma nie.... /poslanec nevyužil mikrofón, nebolo možné zaznamenať. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie, máme určite mesačne niekoľko vecí, ktoré 
máme v rámci susedských sporov, riešime odvolania, riešime základnú školu/prípad kde sa 
odvolal rodič voči pokarhaniu, ostatné dokumenty, ktoré má obec, základné dokumenty, ktoré 
musia mať určité náležitosti – tieto veci konzultujeme, podnety, ktoré chodia dosť často na úrad, 
na políciu, na prokuratúru, susedské vzťahy. Teraz riešime v rámci občianskeho zákonníka 
paragraf 5 – takže sú to faktúry okolo 200 eur, nad 200 eur, a preto je výhodnejší paušál. 
Ivan Sústrik, poslanec – paušál sa platí stále aj keď nebude nič robiť.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale sme nemali mesiac, kedy nič nebolo.  
Ivan Sústrik, poslanec – len sa pýtam. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – stále sú podnety od občanov a my jednoznačne 
nemáme právne vzdelanie a nie sme schopní správne reagovať, tie veci musia mať svoje 
náležitosti a či odpovede, či odvolania, či na prokuratúru, v rámci susedských vzťahov – ten § 
5 je tak zložitý, že tam aj samotný advokát nám hovoril, že sa čuduje, že obec sa do takých vecí 
púšťa. Keď je to raz potrebné, tak musíme tieto veci riešiť. To sú susedské spory vás občanov.  
Ivan Sústrik, poslanec – to si riešia medzi sebou. 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no keď dajú podnet na obec a musíš to riešiť v 
rámci toho § 5 občianskeho zákonníka, musíme to riešiť a je to dosť zložité.  
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec - myslím si, že výberové konanie malo byť. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – tých 200 eur je konečná suma, s DPH, alebo bez 
DPH? 
Ivan Sústrik, poslanec – máme nejaké aj dlhodobé spory, ktoré rieši právnik? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to je konečná suma, áno zastupuje obec. Mali sme 
teraz výrub nepovolených stromov, súdili sme sa.  Zastupuje záujmy obce. 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec - podľa mňa treba ísť cez výberové konanie. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – tá tarifa je pripravená? Čo bude robiť v rámci 
paušálu? To znamená, že napr. zastupuje súdny spor... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v návrhu zmluvy sú vymenované, čo všetko 
v rámci toho paušálu bude robiť:“...právne služby osobne formou konzultácií a poskytovania 
stanovísk, podávanie písomných vyjadrení, vypracovávanie listín, spisovanie listín o právnych 
úkonoch, prípadne vyhotovovanie právnych rozborov v klientom určenej veci.“ – citácia 
z návrhu zmluvy. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – ale toto nie je na zastupovanie v súdnych sporoch, 
to je len na administratívnu činnosť, a to sa platí potom zvlášť, aby ste sa nedomnievali, že 
týmto paušálom 200 EUR pokryjete celý súdny spor?  Podľa tarifnej hodnoty je toto spolu, ide 
sa podľa vyhlášky a toto tu ide o paušál právnych úkonov, súdne spory to je zvlášť. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, to je tu vymenované. Napr. dali sme si urobiť 
taký právny rozbor ...., vtedy nám odporúčala bývalá poslankyňa a 120 eur sme zaplatili. 
Stanislav Kučerák, poslanec - chcem sa spýtať, že či máme dáke spory so súdmi a s kým, žeby 
sme platili tú právničku? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – máme. Väčšinou susedské spory. 
Stanislav Kučerák, poslanec - no ale aké sú to? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – mali ste v komisii, ste riešili, tak viete.  
Stanislav Kučerák, poslanec - no tak to sú také susedské spory, že ich zvládne každý, alebo  
200 eura len tak vyhodiť, tak by som povedal. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tak to nie, ona chráni záujmy obce.   
Stanislav Kučerák, poslanec - som čítal včera na stránke, že sme platili právnikov, že sme 
platili spory, právnika tam bola taký, čo tam sedí a že my sme z obce platili veľké peniaze... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale teraz riešime túto situáciu a ja si myslím, že 
takýto paušál pre obec. My využívame tie služby tak, či tak – vravím, že ten paušál  je pre obec 
oveľa výhodnejší, ako riešiť prípady keď vravím, že sme aj v minulosti mali jeden (1) prípad 
za 120 eur. Keď oslovíme niekoho a je ochotný a nie je ochotný – to že oni majú tiež nejakú 
obmedzený počet, alebo majú nejaké prípady, chcú zobrať, nechcú zobrať. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – ešte by som mala otázku. Ste povedali, že máte 
prípad, tak ako často máte ten prípad, keď ste mali za 120 eur ... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to som len príklad hovorila, aj tú sumu len ako 
príklad, a to prípad, ktorý sme platili... 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – pokračuje: toto je iné, toto je paušál a ten sa platí 
či má úkon, alebo nemá úkon a keď sa jedná o zastupovanie v spore, tak tam už potom 
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vykonáva ona už v rámci tarifnej   a tu už toto nie je spomenuté. Neviem, či tak to bolo myslené, 
že...  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ona nám pomáha vo všetkých a hlavne sa to týka 
toho paragrafu 5 Občianskeho zákonníka napr., lebo tam sú odvolania, tam sú také veci, že sa 
odvolajú obidve strany – my musíme napr. znovu ich predvolať, znovu to celé konanie vyvolať 
a tieto rady, napr. aj o takýchto veciach ona nám radí, pripravuje, pomôže akým smerom sa 
máme pohnúť, alebo nejaká iná vec – tu denne vznikajú nejaké  nejasnosti, alebo napíšeme, ona 
nám opraví listinu, nejakým spôsobom nám pomôže vytvoriť listinu. 
Verejnosť, .... – keď sa riešia susedské spory a teraz keď prehrá, že sa dokáže, že neoprávnene 
sa odvolal, alebo porušil zákon, tak prečo potom obec má znášať tieto náklady? Nech platí ten 
kto urobil chybu, tak nech sa mu to zosobní.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ešte stále sú, tie spory nie sú dokončené – to stále 
nie je určené kto vyhral, či prehral. Tak určite trovy konania potom budú vyčíslené.  
Verejnosť, .... – nech platí kto prehral a nech to rieši on, nie cez obec. Tu bola kedysi 
poriadková komisia, ktorá nejaké takéto veci trošku urovnala medzi ľuďmi, ale prečo by mala 
obec znášať také náklady?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no prečo? My stále hovoríme, že takéto spory 
o majetok, ktoré už sú niekoľkoročné, niekoľko-desaťročné to obec nevyrieši  a oni tým, že 
nechcú dávať na súdy, tak stále dávajú podnety na obec.  
Verejnosť, ....– tak je to ich ... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to sú nekonečné spory, ktoré je obec povinná 
riešiť, sú komisie a ktoré sú len odporučujúci orgán a my ich len môžeme vyzvať, nakázať im 
nemôžeme, nie sme vykonávateľ práva a oni to nepochopia, oni stále chcú, no a preto chcú aby 
sme to riešili tým paragrafom 5 Občianskeho zákonníka, lebo obec vtedy musí konať. A to je 
už na vysokoškolské právne vzdelanie, a preto my sme sa aj pustili do týchto vecí, ale to je tak 
náročné, preto vám ešte raz vysvetľujem, že tieto veci paušálom obec ušetrí, pretože keď my 
budeme žiadať za každú nejakú konzultáciu a pomoc, tak ona nám to automaticky potom vie 
v tej sume – to by bol hoc kto, ja túto pani ani nepoznám, nám ju odporučila p. ...., pretože ona 
už má toho veľa, vy ju možno viac poznáte a sa pohybujete v tomto odbore a ona má skúsenosti 
a nie je drahá. Kvôli tomu sme ju oslovili, bola nápomocná, a preto vám to tu predkladám.  
Ivan Sústrik, poslanec – nie je lepšie urobiť výberové konanie, a tak sa vyjadriť? Máme nejaké 
súdne spory? Kto nás zastupuje? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – máme, zastupuje ona v troch prípadoch.  
Ivan Sústrik, poslanec – vo všetkých? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vo všetkých. 
Ivan Sústrik, poslanec – nepoznáš ju a zastupuje nás.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pred dvomi (2) mesiacmi, či pre tromi (3) mi ju tu 
ponúkla, lebo p. ... povedala, že nás nemôže zobrať, ktorá mi predtým pomáhala. Boli priebežne 
traja (3) – ...., .... a teraz ona a keďže ona vie, že koľko platia aj ostatné obce, tak preto vraví, 
že lepšie je nám ísť do toho paušálu. Neviem, čo za tým vidíte zlé, ale toto je len... 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec - ale ona nás nemôže zastupovať na súde, lebo nemá na to 
nič. 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tak nebude nás zastupovať na súde, ja som len 
príklad hovorila. Mali sme súd a ona za mňa napísala nejakú vec na súd. Dneska už bol aj 
zaplatiť pokutu, nebudem tu menovať.  
Juraj Dovala, poslanec – pani starostka môžem sa ospravedlniť, zdravotné dôvody.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dobre, posledné hlasovanie.   
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.13 zmluva o poskytovaní 
právnych služieb podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 
U z n e s e n i e č. bez/neprijaté 

 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.13 zmluva o poskytovaní právnych služieb 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce o potrebe konzultácií a právnej pomoci pri bežnej samosprávnej 
činnosti obce. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
uzatvorenie zmluvy o poskytovaní právnych služieb v rozsahu konzultácií a poskytovania 
stanovísk, podávanie písomných vyjadrení, vypracovávanie listín, spisovanie listín o právnych 
úkonoch, prípadne vyhotovovanie právnych rozborov s advokátkou ...., zapísanou v Zozname 
advokátov SAK pod č. ...., so sídlom ..... za paušálnu odmenu vo výške 200,- € mesačne na 
obdobie jedného roka od jej uzatvorenia 
 
III. 
ž i a d a 
 starostku obce 
 o uzatvorenie zmluvy o poskytovaní právnych služieb. 

 
Hlasovanie:  za:     4 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 
   proti:     3 poslanci  
Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, 

zdržal sa hlasovania:  1 poslanec  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
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neprítomný pri hlasovaní:  1 poslanec  
Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže ako ďalej, dáte mi menoslov, koho osloviť 
p. Číková? 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – je webový portál, kde sú všetci uvedení. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poprosím poslať mi adresu mejlom.  
 
P o z n á m k a: Juraj Dovala, poslanec – opúšťa rokovaciu miestnosť zo zdravotných dôvodov, 
v čase: 20,04 hod. 
Počet poslancov po jeho odchode v rokovacej miestnosti je: sedem (7), uznášania a rokovania 
schopné.  
 
K bodu 16.14 ukončenie nájmu objektu/Hlavná 456 (Viecha) 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 16 
Názov materiálu: Ukončenie nájmu objektu na Hlavnej ulici č. 456 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: bez 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ide o objekt: Viecha/Vinotéka, kde ako viete 
začiatkom roku nájomca zomrel p.  ..... V predkladanom návrhu v dôvodovej správe uvádzam, 
že by sme tento objekt zrekonštruovali, pretože už v priebehu minulého roku sme niečo 
podobné plánovali, ale nedostali sme sa k tomu. Aspoň niečo by sme vedeli na tej budove 
opraviť, zrekonštruovať, samozrejme vo vlastnej réžii. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – a keby sa to tam ďalej dávalo do podnájmu? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, ponúkli by sme ďalej do podnájmu.          
Marek Chochol, poslanec – je tam nejaký záujemca do podnájmu? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokiaľ ja viem, tak mne hovoril syn p. ...., že má 
o túto budovu záujem, on ju chcel dokonca kúpiť, ale s ním som jednala hneď po úmrtí. Oni 
potom odišli preč, ozval sa mi - viem, že si tam vypratali – zobrali si všetky veci/všetok svoj 
hnuteľný majetok, ale potom sa mi ozvala len dcéra. Zatiaľ neviem v akom štádiu je ich 
pozostalosť/konanie a od vtedy sa mi už neozval, ani nič nepísal – som mu vravela, že my máme 
v pláne toto zrekonštruovať, tak uvidíme, možno dá žiadosť o nájom. 
Ivan Sústrik, poslanec - ak nie je záujem, tak načo máme rekonštruovať? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale v tom stave ťažko teraz, tam je tá strecha zo 
zadnej strany (nevidno od cesty), nevyzerá dobre, aj dnuká by bolo treba rekonštruovať.  
Ivan Sústrik, poslanec – nie je lepšie ju predať, ako investovať do toho a prenajímať za 
minimálne nájomné? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie, tam zase tá investícia... 
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PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – odpredať takýto majetok je treba obchodnou verejnou 
súťažou (OVS). 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – obec by sa nemala takto zbavovať svojho 
majetku...  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – z akého dôvodu? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: a je to veľmi výhodné – to miesto 
a myslím si, že keď sa to zrekonštruuje a ponúkne sa, určite – keď nie jeho syn.  
Ivan Sústrik, poslanec –  ako sa určuje cena za nájom, podľa m2? Má to 60 m2. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – podľa metrov štvorcových (m2). 
Ivan Sústrik, poslanec –  koľko je za nájom do roka? Asi 1 tis. a koľko chce obec tam 
preinvestovať? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ešte sme sa na to nepozreli, lebo tam ešte len 
vypratával si tie priestory, takže neviem Ti povedať koľko by sme mali ešte do toho investovať. 
Ivan Sústrik, poslanec –  podľa toho, čo sa tam bude robiť - oplatí sa to? Len strecha bude 
možno 10 tis. stáť. Keď budeme viac vecí robiť, stierky atď. možno aj cca 20 tis. eur? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale tu sme písali, že v prípade, že sa rekonštruuje, 
tak sa ten nájom zvýši, si nečítal? 
Ivan Sústrik, poslanec –  čítal. Koľko chcete investovať? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – koľko schválite, vy schvaľujete tieto veci.  
Ivan Sústrik, poslanec –  myslím, že tu prečerpeme, keď už je záujemca nepoviem, ale najprv 
ideme rekonštruovať a nevieme kto, čo tam bude a niekto tam bude chcieť niečo a my nevieme, 
čo a budeme zase prerábať? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale my tam ideme strechu a hlavne z tej zadnej 
časti, tam je zatekanie aj oprava, takže hlavne toto my ideme riešiť, aby sa neničil majetok, 
rekonštrukcia nebude obrovská. 
Ivan Sústrik, poslanec –  rekonštrukcia bude drahšia ako hodnota budovy. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – v poslednej vete je uvedené: Predpokladaná 
hodnota zákazky všetkých stavebných prác na objekte vo vyššie popísanom rozsahu je na 
úrovni približne 70 tis. eur., verejným obstarávaním... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale to je čítaš dôvodovú správu domu smútku, to 
určite nebude v takomto rozsahu, je tam potrebná oprava strechy, prípadne keď sa na to pozrie 
ešte nejaký stavebník, aby to vyzeralo, že keď tam niekto bude chcieť ísť – tam tá strana zateká 
Ivan Sústrik, poslanec –  zateká, lebo tam nie je rina. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – opravíme, zrekonštruujeme.  
Ivan Sústrik, poslanec –  nemáme nikoho a ideme rekonštruovať. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – jeho syn mal záujem, hneď po tom ako prišiel na 
úrad riešiť veci, že sa vysťahuje a povedal, že má záujem buď v prenájme, alebo odkúpiť. On 
býva v zahraničí aj so sestrou. Zjavne im ten obchod išiel, keď má o to záujem. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – vie o tom, že tam bude po rekonštrukcii vyššie 
nájomné, aby nepredpokladal, že tak iste?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ako schválite, tak bude. To všetko je na vás.  
Ivan Sústrik, poslanec –  že vraj – to mám z ich rodiny - na druhý (2.) deň po pohrebe si im 
volala, že majú vypratať objekt, neviem či je to pravda, a keď je to pravda myslím si, že to 
nebolo pekné.  
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – toto by som vôbec nekomentovala. Dodnes v tom 
objekte jeden kľúčik stále majú oni a od úmrtia... niekedy sa dozviem o sebe také veci a ľudia 
robia tie reči len preto, aby robili rozbroje medzi nami a ešte viacej prehlbovali, ja by som také 
veci vôbec neriešila, sme s nimi v komunikácii. Minule jeho dcéra volala, asi pred mesiacom – 
niečo sme riešili, tieto veci by som absolútne nebrala, a to robia takí ľudia, že vedia prečo to 
robia. A my sme s ním ako s nájomníkom nemali žiadny problém, vychádzal v ústrety on obci, 
aj my jemu, nemyslím, že tam bol nejaký problém s tým nájmom.  
Ivan Sústrik, poslanec –  ja nehovorím nič, ešte sme mu vtedy vybavovali... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže ide o to, že zrekonštruovať ju v takom 
rozsahu, aby nedochádzalo k jej poškodzovaniu, či zatekaniu, alebo inému poškodzovaniu 
budovy a ponúknuť ju na nájom a či tam bude ďalej vinotéka, alebo tam bude nejaký iný 
obchod, alebo niečo iné v prípade potreby to zase schvaľuje zastupiteľstvo.  
Marek Chochol, poslanec – je potrebné oddeliť, alebo zrušiť časť v uznesení o ukončení nájmu 
nakoľko je logické jeho ukončenie, a to už z vyššie uvedeného dôvodu.   
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.14 ukončenie nájmu 
objektu na Hlavnej ulici č. 456 bodu po úprave predloženého návrhu na uznesenie, a to vyňatím 
časti I. berie na vedomie, ostatná časť uznesenia nezmenená.  

 
U z n e s e n i e č. bez/neprijaté 

 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.14 ukončenie nájmu objektu na Hlavnej ulici č. 456 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
v súlade s § 18c, ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce o ukončení prenájmu objektu na Hlavnej ulici 456 ku dňu 08.02.2021 
z dôvodu úmrtia nájomcu.  
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
rekonštrukciu objektu na Hlavnej ulici 456 na budovu obchodu a služieb v rozsahu 
rekonštrukcie strechy, fasády, všetkých otvorov, inžinierskych sietí, kúrenia a prípadného 
rozšírenia užívacej plochy objektu z vlastných zdrojov obce. 
 
III. 
ž i a d a  
starostku obce  
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o realizáciu rekonštrukcie objektu.  
 
Hlasovanie:   za:     2 poslanci 
PhDr. Ivana Antalová, Ľubica Šmelková,      

proti:     5 poslanci 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Marek Chochol, Stanislav Kučerák, 
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik,  

zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  2 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
K bodu 16.15 pamätná tabuľa/žiadosť o poskytnutie finančného príspevku, 
Rímskokatolícka cirkev, farnosť Gemerská Poloma  
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  bez 
Názov materiálu: bez 
Materiál obsahuje: bez 
Materiál k bodu rokovania: bez 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ešte v novembri 2020... 
Verejnosť, .... – to už bola druhá (2.) 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: je to v materiáloch uvedené - autorom 
tejto pamätnej tabule, alebo spoluautorom je ...., je zapojený vo viacerých projektoch v rámci 
obce, pomáha ako historik, ako človek, ktorý sa zaujíma o históriu obce a v súvislosti či 
s vojnou, druhou svetovou vojnou, či cirkev ako takú, takže on je nápomocný v každom smere. 
Ja by som vás poprosila, žeby ste navrhli výšku finančného príspevku na túto pamätnú tabuľu, 
a potom aj ju schválili. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – tá tabuľa je ....? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v dôvodovej správe je písané, že je to finančné 
vyúčtovanie. 
Marek Chochol, poslanec – my to nemáme.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to bolo ešte v decembri a zabudla som to 
preposlať, prepáčte - 15. 12. kedy malo byť zastupiteľstvo a sa nekonalo, takže tú žiadosť – 
podpísaná .... som sa v máji 2020 obrátila na vás za katolícku cirkev o zvážení možností 
prispenia na pamätnú tabuľu. Tento námet spracoval ...., je to v štádiu ukončenia. Žiadam vás 
o prehodnotenie pridelenia príspevku  verím v kladnú odpoveď. Poprosím p. ...., je tu, že 
v akom štádiu je to teraz. 
Verejnosť, ....– .... sa dostal až do r. 1460 a vyňal v archíve na biskupstve všetkých kňazov, 
ktorí tu pôsobili, tento kostol, ktorý teraz tu stojí. Dali sme to vytlačiť v reklamnom štúdiu 
v Rožňave, ale .... ešte stále vyhľadáva a že tu v obci sa ešte niekde nachádzal – než sa to vytlačí 
znova to dá ešte prehodnotiť p. doktorke ...., mali by sa tam doplniť ešte dve (2) mená, takže 
čakáme na to – keď toto bude, tak to dáme vytlačiť, nemáme ani náhľad, je tam vyše 20 mien. 
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Samko ešte vypracoval erb ku kostolu Sv. Jozefa (je to zasvätené Sv. Jozefovi), predošlý bol 
Sv. Mikulášovi. Vybral sa erb, vybrali sa farby, všetko je pripravené, len sa čaká na tie dve (2) 
mená, takže neviem teraz povedať aká bude cena. 100 eur ste dali vtedy na evanjelickú cirkev, 
100 eur ste dali na Rimavskú Sobotu, čo ani nie je naša obec, a tak zvážte, toľko bude na 
pamätnú tabuľu, je to .... práca. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – uvediem na pravú mieru: - 100 eur poslanci 
schválili pre evanjelickú cirkev, bola odhalená pamätná tabuľa 4/5 farárom na evanjelickej fare, 
- 100 eur sa schválilo na Rimavskú Sobotu, kvôli tomu, že v Rimavskej Sobote na cintoríne 
ležia naši rodáci, Peter Madáč a Peter Kellner Hostinský – sú tam pochovaní a Petrovi 
Madáčovi rekonštrukcia hrobu nás požiadali o prispenie, tak 100 eur tam išlo a tuto žiadajú 
katolícka cirkev tiež príspevok. Koľko to bude stáť neviem, pretože aj tá pamätná tabuľa bude 
stáť viacej, to bude príspevok obce, aby aj obec sa snaží o to, aby sa to uchovalo a čo sa týka 
osoby ...., on teraz názvy starých dvorov – on je autorom toho, už som to zavesila na našu 
stránku – on sa tomu venuje a ide do hĺbky, to znamená... 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – dajme aj jemu 100 eur, aby to bolo spravodlivé.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: a keďže je to už u nás už skoro rok a p. 
Mikolajová tu píše, že už v máji niečo žiadala pred rokom a už je jún 2021 a ešte nevedia teraz 
koľko to presne bude stáť. 
Ivan Sústrik, poslanec -  dajme tie 100 eura . 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je na vás, navrhnite si sumu a potom, ju 
odhlasujete.  
 
Návrhy poslancov 
- navrhujem 100 eur/Ivan Sústrik, poslanec  
  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať za návrh poslanca Ivana Sústrika, 
za sumu 100,00 EUR. 
 
Hlasovanie   za:     7 poslanci  
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Marek Chochol, Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  2 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.15 pamätná 
tabuľa/žiadosť o poskytnutie finančného príspevku, Rímskokatolícka cirkev, farnosť Gemerská 
Poloma/100,00 EUR finančný príspevok.   
 

U z n e s e n i e č. 502/2021 
 



62 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.15 pamätná tabuľa/žiadosť o poskytnutie finančného príspevku, Rímskokatolícka 
cirkev, farnosť Gemerská Poloma  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2017o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 
 
I. 
p r e r o k o v a l o 
žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, farnosti Gemerská Poloma o poskytnutie dotácie. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
Rímskokatolíckej cirkvi, farnosti Gemerská Poloma dotáciu vo finančnom náklade 100,00 EUR 
(slovom: jednosto EUR) za účelom inštalácie pamätnej tabule. 
 
Hlasovanie   za:     7 poslanci  
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Marek Chochol, Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  2 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 16.16 verejného obstarávania na zákazku v oblasti nakladania s odpadmi v obci 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome 
dňa 08. 06. 2021 k bodu rokovania 16.  
Názov materiálu: schválenie vyhlásenia verejného obstarávania na zákazku v oblasti 
nakladania s odpadmi v obci 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenia, dôvodová správa 
Materiál k bodu rokovania: návrh rámcovej zmluvy 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ide o informáciu akým spôsobom obec 
v súčasnosti s odpadmi nakladá. Jedná sa o to, aby sme realizovaním verejného obstarávania 
(ďalej len OVS) zabezpečili likvidáciu jednotlivých druhov separovaného odpadu jedným 
dodávateľom komplexne na obdobie 48 mesiacov – jedná sa o plasty, papier, sklo, tetra-pak 
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a iné. Momentálne nám zabezpečujú vývoz komunálneho a separovaného odpadu aj Fúra, 
aj Brantner  Gemer, aj Gemer servis. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – a sú problémy?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  nie sú, ale vieme ísť potom s cenou dole, nižšie. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa - Končí zmluva?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  nie, ale aby sme to mali týmto spôsobom 
ujednotené. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – a potom  nebudeme platiť zmluvnú pokutu, ak 
vypovedáme v skoršej lehote, ako je zazmluvnené? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  tam keď vyhlásime OVS, my zatiaľ 
nevypovedáme. 
Ivan Sústrik, poslanec -  do kedy máme zmluvu?         
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  táto zmluva je platná od r. 2002 a je na neurčito 
a je cca 14 až 16 dodatkami dopĺňaná.          
Ivan Sústrik, poslanec – zberný dvor má byť kedy hotový? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  koncom budúceho roka. Tam ten vývoz už musí 
niekto zabezpečiť, my len zberať musíme. Budú veľkokapacitné kontajnery a budú vyvážať.        
Ivan Sústrik, poslanec – potom nebudú ľudia všetko hádzať do kuky, bude odpadu menej a tá 
firma, ktorá teraz prevádza zvoz, či bude len kuka  nádoby zbierať, alebo aj zvoz zo zberného 
dvora bude realizovať?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  určite, ale toto už bude nová zmluva. Teraz sme 
mali rozdelené: Fúra brala zmesový odpad plus odpad z cintorínov (veľkokapacitné 
kontajnery), Brantner nám berie separované zložky, všetky.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – nebude výhodnejšie počkať až bude zberný dvor a vtedy riešiť 
zmluvu a do toho zahrnúť aj zberný dvor a pozrieť v tých zmluvách ako je výpovedná lehota? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  veľa platíme, oni si to spočítajú, obídu obec raz 
za dva (2) týždne a vedia: 240 litrová nádoba a stojí raz toľko, každá domácnosť má mať jednu 
(1) kuka nádobu 120 litrovú a koľko obyvateľov už majú 240, a to sa platí raz toľko  a oni to 
majú veľmi dobre spočítané, aj počty. 
Ivan Sústrik, poslanec – to tiež nie je dobre, napr. my sme dvaja (2) u .... sú kus viacej, tam 
treba ešte jednu kuku. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  u .... momentálne majú každá rodina 240 litrovú 
nádobu. Takú si zakúpili, museli si zakúpiť a oni nevedia separovať.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – a platia tak isto ako my s Ivanom?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  platia rovnako, to je osobu: 17 eur, ale keď sa 
prejdete po dedine 240 litrové nádoby majú niekoľko domácností a sa čudujeme, pretože v tej 
domácnosti viem, že bývajú trebárs len dvaja (2) a majú veľkú kuku nádobu. Oni raz za čas toto 
prejdú, spočítajú. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – dobre, ale tá veľká  môže byť poloprázdna. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  môže byť, ale už ju rátajú ako kus. Neváži sa, 
malo sa vážiť, na jar sa malo spustiť váženie zberaného odpadu, ale sa nespustí, sľúbili, že 
spustia, lebo tak to bolo zase o inom, ale nespustia to – berú na kusy, na počet/120 litrových 
toľko, 240 litrových toľko. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – dobre tak isto by sme mali spoplatňovať. 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  vrátime sa naspäť k bodu rokovania 16.16. 
Ivan Sústrik, poslanec – ešte sa opýtam na zbernom dvore nebude naše vlastné auto, čo bude 
voziť kontajnery?    
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  nie, tam bude štiepkovač, traktor s návesom, 
bager-traktor, kontajnerové auto nebude, tam budú len kontajnery. Budeme musieť aj tak mať 
zmluvu, my nebudeme  mať súkromnú likvidáciu odpadu. 
Ivan Sústrik, poslanec – lebo, či tá zmluva bude zahŕňať aj likvidáciu odpadu zo zberného 
dvora? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  to bude riešené až potom.        
Ivan Sústrik, poslanec – že, či nie je lepšie počkať až na zberný dvor, a potom riešiť novú 
zmluvu. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – tu ide o zníženie ceny.  
Ivan Sústrik, poslanec – očakávate, že pôjdeme pod cenu?           
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – áno. 
Ivan Sústrik, poslanec – neverím, všetko ide hore, tak to len ťažko pôjde dole – doprava hore 
keď znížite cenu, ja budem len rád... (poznámka: poslanec nevyužil mikrofón, nebolo možné 
zaznamenať).  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – OVS je o tom. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – aj keď OVS prebehne, tak my nemusíme zmluvy vypovedať, 
ak nebude pre nás výhodné.           
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – áno, ak nebude výhodné, tak nepodpíšeme.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to nie sú komplexné zmluvy, lebo tie zmluvy sú 
z r. 2002 s Fúrou a tam je mnoho dodatkov. 
Ivan Sústrik, poslanec – nejaký veľký výber na firmy nie je. Košice ešte. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – Rožňava teraz vysúťažila KOSIT Košice. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obecného úradu – tieto zmluvy takýmto spôsobom 
fungujú už takmer  dvadsať (20) rokov, je to chaos, napriek tomu ten chaos funguje, nedáva 
možnosť nejakým spôsobom vstupovať do samotného zberu. Ide tu predovšetkým o tuhý 
komunálny odpad. Odpoviem na otázku, či má zmysel teraz robiť OVS, keď ešte nefunguje 
zberný dvor, alebo keď sa pripravuje výstavba zberného dvora?  Výstavba zberného dvora 
nebude mať na cenu žiadny význam, alebo len absolútne minimálny. Je to z toho dôvodu, že 
momentálne v našej obci je nastavený zber nie je množtvený zber, ale na počet kuka nádob, tak 
ako to spomínala starostka a každé dva (2) týždne je pracovník, ktorý spočítava tieto kuka 
nádoby v obci a podľa toho sa suma na faktúre znižuje, alebo zvyšuje. Čo sa týka poplatku: na 
tých 48 mesiacov sa tento poplatok  bez ohľadu nato, čo sa v budúcom období stane, tak p. 
Sústrik hovorí, že ceny stúpajú, sa na 48 mesiacov zabezpečí, že tá cena stúpať nebude. 
Samozrejme pokiaľ, by došlo k tomu, že súťaž vyhrá terajší dodávateľ tejto služby, tak 
momentálne aj OVS sa pokúsime nastaviť spôsobom, že tá cena by nemala byť vyššia. Takže 
určite OVS zmysel má, bola by pre obec prínosom, bez ohľadu na výsledok. Očakáva sa 
minimálne, že odstráni chaos, ktorý aj funguje v obci, ale tento chaos sa dá odstrániť.   
Ivan Sústrik, poslanec – podľa toho nikto nesleduje v obci, kto má koľko kuky?             
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nikto nesleduje, oficiálne je, že jedna (1) 
domácnosť jedna (1) kuka nádoba.  
Ivan Sústrik, poslanec – dobre, ale dakto má tri... 
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VEREJNOSŤ – záleží aj od počtu členov rodiny v jednej (1) domácnosti. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – preto sme aj u .... dali do každej rodiny tú 240, 
lebo vieme, že oni v každej rodine majú 5/6 ľudí a vyprodukujú to, aj ich chceme naučiť 
separovať. 
Ivan Sústrik, poslanec – to je v poriadku potom, či by nebolo lepšie na tony potom, nie na 
kuky? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vravím, že už malo byť spustené váženie: auto, 
ktoré príde do obce odvážia, takto to malo byť od marca, lenže prišiel p. Fúra a povedal, že to 
zrušili, lebo ich to niečo stojí. Neviem čo, prehodnotili plusy, mínusy, takže nejdú do toho 
a obce by na tom získali, pretože nie každý vyloží tú kuku nádobu plnú, napr. dôchodcovia, čo 
stále aj to tvrdím, oni vyprodukujú, lebo vedia dobre separovať – vyprodukujú možno 
polovičku, ale berú celú – berú ju ako celú nádobu, aj keď ju nevyloží. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – ja som minulý týždeň nevyložila, lebo sme mali prázdnu. 
Jednak separujem a ja tam nemám, čo dať.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – od separovania bude záležať všetko.  
Ivan Sústrik, poslanec –  to máme jedno, aj keď separujeme, vyviesť to treba. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – máme separovať, žlté vrecia sa rátajú, papier sa 
ráta, všetky zbery, oleje, robíme elektro-odpad, nebezpečný odpad – všetky separované odpady, 
ktoré zberáme dostávame na každý kód odpadu množstvo a my čo najviac to množstvo 
potrebujeme. Minule bol zber papiera po dedine, čo chodili a čo oni dávajú za to, to je pre tých 
ľudí výhodne, lebo za každých/neviem koľko kg dostane rolku, toaletný papier, obrúsky – je to 
motivačné a tá obec zase sa jej to zobrazí na tom indexe separácie, takže len lepšie by sme na 
tom boli, potrebujeme čo najviac separovať.    
Ivan Sústrik, poslanec –  separácia ok, ale je jedno, či je celá kuka, či je pol, či je štvrť, vždy 
platíme jednak, či vyložia, či nevyložia. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – podľa toho ako často rátajú.  
Ivan Sústrik, poslanec –  či by nebolo lepšie rátať na tony? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – všetky odpady, to malo byť v pláne – celý okres 
nám tu dávali, že idú skúšobne vážiť a nakoniec upustili od toho.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – možno by sa to mohla dať ako podmienka do toho výberového 
konania. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obecného úradu – množstevný zber  bude komplexná 
zmena pre nás, aj pre obce, výsostne sa to dotýka VZN o odpadoch, ktoré budete prijímať 
niekedy v decembri. Čo sa týka toho množstevného zberu, tak u nás v obci to trvalo roky, kým 
sme sa zbavili všetkých skládok v okolí dediny, aj keď pálenie toho odpadu, občania zistili, že 
lacnejšie je odpad likvidovať spálením v domácnosti – v každej pec je, ja nehovorím, že nie 
som zástancom – len sú tu určité faktory, ktoré majú zásadný vplyv na množstvo odpadu a aj 
keď takmer všetky samosprávy, ktoré pristúpili na množstevný zber odpadu tak získali na tom 
citeľne. V desiatkach percent dostáva lacnejšie finančné prostriedky, dovolím si tvrdiť, je to 
môj subjektívny názor, obyčajného radového občana, že Gemerská Poloma na množstevný zber 
ešte nie je pripravená výchovou občana – považujte to za môj subjektívny názor.  
Marek Chochol, poslanec – hovorilo sa tu pred chvíľou, že s výhercom OVS nemusíme 
automaticky uzavrieť zmluvu, ale v bode c) v návrhu na uznesenie je: a) žiada starostku 
o vyhlásenie obstarávania a v bode b) o uzatvorenie zmluvy s výhercom OVS. 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale keď bude finančne nevýhodná. 
Marek Chochol, poslanec – ale tu to nie je napísané. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale to by som išla proti obci.  
Marek Chochol, poslanec – ale mali by sme s tým súhlasiť najprv.  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – a tá rámcová dohoda... (poznámka: poslankyňa 
nevyužila mikrofón, nebolo možné zaznamenať.) 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – prosím?  
Marek Chochol, poslanec – ešte druhá (2.) vec, hovorí p. kolegyňa, že prečo je v rámcovej 
dohode, v návrhu skrytý e-mail na firmu Brantner, čl. 4, celkom dole, je tam vybodkované, ale 
je tam skrytý odkaz.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – môže byť, je to návrh rámcovej zmluvy, je to len 
návrh. 
Marek Chochol, poslanec – áno, ale je to tam už uvedené.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – veď keď sa pripravujú takéto veci, tak stále sa 
spolupracuje s niekým, alebo sa osloví... 
Marek Chochol, poslanec – áno, ale už je to podozrenie na, nechcem to vyjadriť...to vyznieva 
kto .... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – že kto by to mal byť? To nie, ale keď sa jedná 
s niekým, alebo sa pripravuje niečo, tak sa niekto osloví v rámci tohto. To je len pripravený 
návrh, ja neviem ako dopadne OVS, keď vôbec bude, keď to schválite.  
Marek Chochol, poslanec – nedá sa to schváliť na časti? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – doteraz to stále tak bolo, že nám brala Fúra 
komunálny odpad, Brantner – nám brali separovaný, Gemer – nám brali zo zberného dvora 
veľkokapacitné kontajnery. Stále sme mali tieto tri (3) firmy pôsobiace v rámci tej sumy, ale 
nevieme to ovplyvniť – tú sumu, a tým by sme vedeli nejakým spôsobom OVS argumentovať, 
že  tú sumu nejako pustia nižšie, keď chcú vyhrať.   
Marek Chochol, poslanec – na tú OVS, či to robí nejaká firma, alebo to obec robí sama? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – podľa toho, čo to obnáša, niektoré veci si už robíme 
sami.  
Marek Chochol, poslanec – konkrétne túto OVS bude robiť obec sama, hej, bez nejakej firmy?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – asi nie, niektoré vieme, niektoré nevieme, niektoré 
sú náročné. 
Marek Chochol, poslanec – aj to by mali vedieť poslanci.  
Ivan Sústrik, poslanec – tu je napísané: „celková suma pri fakturácii sa bude účtovať podľa 
skutočnej váhy zhodnoteného, príp. zneškodeného odpadu.“ 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to je o obstarávaní. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – OVS bude robiť nejaká firma, ktorú budeme 
musieť zaplatiť. 
Ivan Sústrik, poslanec – teraz sme sa bavili o vážení, tu je napísané, že: „dátum váženia 
odpadu, ktorý musí byť zhodný s dátumom odvozu ... celková suma pri fakturácii sa bude 
účtovať podľa skutočnej váhy ....“ 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – lebo tieto veci sme pripravovali možno ešte na jar 
v apríli, keď to váženie malo prebiehať, lebo oni nás pripravovali v mikroregióne všetky obce, 
že týmto spôsobom budú vážiť odobraný komunálny odpad, tak možno kvôli tomu je tam tá 
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zmluva takto nastavená, ale p. Fúra prišiel asi pred mesiacom za mnou a bol tu osobne a nám 
povedal, že žiaľ váženie sa nespustilo, lebo...Ešte je druhý (2.) spôsob váženia, že budú 
očipované kuky nádoby a každá domácnosť bude mať elektronickú evidenciu a každá kuka 
nádoba bude po očipovaní odvážená tým autom, ktoré príde zobrať – budúcnosť/možno to 
niekde už tak funguje, a tak vie presne tá spoločnosť nahodiť elektronicky vykázané množstvo 
odpadu domácnosťou. To sú dva (2) druhy váženia: buď sa odváži auto pred a po zbere keď 
vyjde z obce, alebo každá jedna (1) domácnosť, a to by bolo ešte najspravodlivejšie, lebo tá 
domácnosť bude mať presne to odvážené, koľko vyprodukuje a bude nútená viacej separovať. .  
Ivan Sústrik, poslanec -  takže cena k 01. januáru sa automaticky zvyšuje- rámcová zmluva č. 
II. bod 8.       
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 16.16 verejného 
obstarávania na zákazku v oblasti nakladania s odpadmi v obci podľa návrhu na uznesenie. 
 
K bodu 16.16 verejného obstarávania na zákazku v oblasti nakladania s odpadmi v obci 
 

U z n e s e n i e č. bez/neprijaté   
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 29. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 16. Rôzne 
K bodu 16.16 verejné obstarávanie na zákazku v oblasti nakladania s odpadmi v obci 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce o potrebe realizovať výber dodávateľa na zvoz a likvidáciu odpadov, 
a to zmesového komunálneho odpadu, objemného odpadu, drobného stavebného odpadu, 
elektroodpadu, olejov, tukov, nebezpečného odpadu prostredníctvom smetných nádob, 
kontajnerov a veľkokapacitných kontajnerov.  
 
II. 
s c h v a ľ u j e 
vyhlásenie verejného obstarávania v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a 
o zmene a doplnení niektorých zákonov na zvoz a likvidáciu vybraných druhov odpadov na 
území obce Gemerská Poloma, a to zmesového komunálneho odpadu, objemného odpadu, 
drobného stavebného odpadu, elektroodpadu, olejov, tukov a nebezpečného odpadu 
prostredníctvom smetných nádob, kontajnerov a veľkokapacitných kontajnerov. 
 
III. 
ž i a d a   
starostku obce o  
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a) vyhlásenie a realizáciu verejného obstarávania na vyššie uvedenú zákazku postupom v 
zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov,  
b)  uzatvorenie rámcovej zmluvy s výhercom verejného obstarávania. 
 
Hlasovanie   za:     2 poslanci  
PhDr. Ivana Antalová, Ľubica Šmelková,   
   proti:     5 poslanci 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Marek Chochol, Stanislav Kučerák, 
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik,  

zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  2 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková. 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
K bodu 16.17.1 žiadosti občanov obce 
Žiadosť: .... 
Zo dňa: 11. 06. 2021 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: 14. 06. 2021. č. s.: 488/2021; komu: 
Obec Gemerská Poloma, Obecné zastupiteľstvo, Námestie SNP 211, 049 22 Gemerská Poloma; 
podpísaný/á: .....  
Vec: žiadosť o dokončenie rigolu/tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Príloha: bez.  
 
K bodu 16.17.2 žiadosti občanov obce 
Žiadosť/Sťažnosť: ..... 
Zo dňa: 23. 06. 2021 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: 25. 06. 2021. č. s.: 546/2021; komu: 
bez; podpísaný/á: .... 
Vec: predmet podania: zatekanie vody do dvora/predmet podania tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Príloha: bez.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tieto dve (2) žiadosti by som posunula na komisiu0 
Pani Mikolajová už ako spomínala v úvode. Zastupiteľstva – odvádzanie vody z jej pozemku, 
ktorá steká zo susediacich horných záhrad a p. .... žiada starostku a poslancov obecného 
zastupiteľstva, doslova sa sťažuje na Bronďošovú: „ak je veľká búrka všetka voda z cesty 
dažďová steká do môjho domu a zatopí mi dolné izby aj šachtu, kde mám vodomer. V roku 2017 
na Dovčíkovej urobil cestu bývalý“ – nejdem čítať – „zdvihol hore cestu, preto voda steká ku 
mne do dvora. Buď sa tam dajú zarážky, alebo pri vchode sa dajú rúry. Treba to odstrániť. 
Dom je poistený, ak nastanú škody budú tieto škody, budem od obce vymáhať“ – prepáčte 
neviem to presne prečítať „odškodné. Predložím aj dôkazy. Vystúpil poslanec Kučerák 
a nerobili ste si z toho nič. V ..... 23. podpísaný ....“. Takže ja postúpim tieto podnety na 
prešetrenie. U p. .... tam komisia bola už niekoľkokrát, sme mali zvolané aj v tejto sále pracovné 
stretnutia, jednanie, kde boli pozvaní všetci  obyvatelia zo Súlovskej aj z Letnej ulice, kde bolo 
vysvetlené, že všetka voda, ktorá steká na pozemok, tak ten majiteľ toho pozemku je 
zodpovedný. Navrhli sa niektoré veci, niečo sa urobilo, ostatní obyvatelia nechali stodoly tak 
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ako desiatky rokov dozadu. Na Dovčíkovej ulici ja som reagovala na Tvoju otázku p. poslanec 
Kučerák a si povedal, že sa mám ísť pozrieť na Dovčíkovú ...., ja som Ti vtedy povedala, že 
choď sa pozrieť na Lipovú ..... Bol si sa pozrieť? 
Stanislav Kučerák, poslanec – načo sa mám ísť pozrieť na Lipovú, keď prší veľká voda, príď 
sa pozrieť a je to Tvoja povinnosť, aby si dala do poriadku. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – posúvame to na komisiu stavebnú a životného 
prostredia.  
 
 
K bodu 17. Interpelácie poslancov  
17.1 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – počet domácnosti nenapojené na obecnú verejnú 
kanalizáciu 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poslanec JUDr. Vladimír Očkaik mi odovzdal na 
predošlom zastupiteľstve - ste sa ma pýtal... 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – počet čísel, ktoré nemajú napojený... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je to do 30 domácností, okolo 26, 27 neviem presne 
– riešime do konca roka budú musieť byť napojení. 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec – mám komisiu, aby som to vedel. Ja som bol sa pozrieť 
tam, lebo sme riešili ten dom a keď som videl ten stav išiel som si to pozrieť, takže som 
v obraze. 
 
17.2 
Marek Chochol, poslanec – nájomné zmluvy v obecnej bytovke, bývalá škôlka, nie všetci 
nájomcovia majú nájomné zmluvy so všetkými náležitosťami, bráni im to riešiť viaceré 
občianskoprávne náležitosti.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – napríklad? 
Marek Chochol, poslanec – potrebuje si človek skryť zbraň z domu kde niekedy býval predtým 
a kde býva teraz a je to veľmi obmedzujúce, keď tú zbraň, kvôli tomu nemôže keď tam má 
prechodný pobyt alebo trvalý pobyt, to je jedno, kde má nájomnú zmluvu a ráno potom musí 
chodiť do domu kde býval predtým a budiť ľudí a  zbraň nemôže – to jedna vec... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale zmenu trvalého pobytu si mali oni riešiť.  
Marek Chochol, poslanec – napríklad na polícii žiadajú nájomnú zmluvu, nemajú všetky 
náležitosti -  týka sa to .....  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – za posledné obdobie, keď zastupiteľstvo nemohlo 
schvaľovať prenájom, takže sa tieto veci posunuli do obdobia, keď bude možné riešiť prenájmy, 
predaje, nákup majetku a tieto zmluvy už teraz v najbližšom zastupiteľstve pripravíme všetky 
aj tieto majetkovo-právne veci do poriadku. Nechceli sme aby títo ľudia, keďže nemali platné 
nájomné zmluvy, z tadeto vysťahovávali, zastupiteľstvo nemohlo im tieto žiadosti schváliť... 
Marek Chochol, poslanec – viem podrobnosti, len aby sa s tým pohlo, len kvôli tomu. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: najbližšie obdobie sa budú všetky tieto 
majetkovo- právne veci, v jednom (1) samostatnom bode budú prerokovávané.  
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v bode RÔZNE som vám zabudla povedať, lebo 
len teraz tu riešime (včera a dnes) – pán .... a syn na ....ulici. Tieto dve (2) osoby prakticky už 
dlhodobejšie spôsobujú susedom nemalé ťažkosti – tam s tým, že je tam hrozná špina a kto ich 
pozná a býva na tejto ulici, určite mi dáte za pravdu, že je to tam hrozné. Riešime umiestnenie 
oboch osôb v nejakom zariadení, komunikujeme intenzívne s jeho sestrou ..... Ona predtým viac 
komunikovala, viac sa zaujímala, potom jeden čas povedala, že už na to kašle, že už nemala na 
to nervy ani náladu. My sme im pomohli sa napojiť na kanalizáciu, aby splašky nestekali po 
ulici keď sú pohreby, ale oni vedú taký život – majú svoje diagnózy, takže v spolupráci so 
sestrou p. .... riešime veci o umiestnenie v nejakom zariadení. Otec poberá príspevok na 
opatrovanie, ani ten už neberie, lebo si vyčerpal ročný obnos za polrok – majú určený limit, 
lebo je asistentom svojho syna, takže z tejto čiastky už nepoberá nič a poberajú akurát nejakých 
170 eur, neviem ako sa táto dávka volá – tu nás poprosila sestra o pomoc, či by sme nevedeli 
nejakým spôsobom aspoň potraviny, nie peniaze, lebo on peniaze zmení buď na lieky, alebo na 
nejaké návykové látky, ale aby sme trebárs zabezpečili obed aspoň do času, kým sa nám ich 
nepodarí umiestniť do nejakého zariadenia, lebo to spolunažívanie... 
Verejnosť, ....- .... ma oslovila, neviem, kto jej povedal, že robím na súde, alebo, že tieto veci 
vybavujem, tak ja som jej povedala, že v prvom (1.) rade, že len rodinný príslušníci môžu 
podať návrh na obmedzenie spôsobilosti na právne úkony... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno robíme aj to. 
Verejnosť, ....- pokračuje:  potom môže podať obec návrh na  obmedzenie spôsobilosti na 
právne úkony a v rámci toho konania sa ustanoví opatrovník, ktorý im vybaví umiestnenie 
v ústave. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, toto viem.  
Verejnosť, ....- pokračuje:  ale neprišla, ja som jej povedala aký je postup. V prvom (1.) rade 
má tam mamu, má sestru – pokiaľ oni nemienia vybavovať tieto veci, môže sa podať takýto 
návrh na súd.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – už hovorila p. ...., že už odmietajú, aj ich matka sa 
starať, lebo on raz za čas sa k nim dostane (sadne na autobus), umyje sa a tie isté staré šaty si 
dá na seba a príde domov – to robí raz za čas. Videla som ho párkrát, že išiel tým smerom, 
neviem ako to praktizuje teraz, ale  aj v obchode sa sťažujú ľudia, aj okoloidúci, že keď ide do 
obchodu šíri sa neznesiteľný smrad – neviem do akej miery... 
Verejnosť, ....- aj obec má takú možnosť. Išla som na zastupiteľstvo a p. ... a p. ... – pri .... 
nesvieti svetlo, tak aby som povedala, že žiadajú aby tam bolo svetlo, lebo p. ..., že bola na obci 
pred dvoma (2) mesiacmi a že už dva (2) mesiace tam nesvieti svetlo, tak chcem vás poprosiť, 
aby ste boli takí dobrí – oni ma požiadali tlmočím túto požiadavku – pouličné svetlo tam nejde 
už dva (2) mesiace.     
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – p. ... mladý rozbil auto keď bol na cintoríne niečo 
s miestom riešiť, tak mu rozbil mladý auto loptou. Obaja sú vážny prípad a my sme najprv 
chceli, že pomôžeme, že mladého umiestnime, lebo on má vážnejšie diagnózy ako otec, ale otec 
s tým nesúhlasil jednoznačne, že samého ho nepustí a že on sám tu nezostane – nedalo sa s nimi 
dohodnúť nijakým spôsobom, nesúhlasili, no donútiť sa nedá. Vrátim sa k tomu, aspoň tú 
stravu, lebo nemajú čo jesť. On tých 170 eur, čo dostane – on si možno niečo nakúpi, ale na 
mesiac mu to určite nevystačí – neviem do akej miery, lebo tu už bol požičiavať a požičiavať 
peniaze bežne chodí, samozrejme nevracia. Zo začiatku vracala sestra, ale povedala, že ona už 
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nevráti ani cent. To znamená, že buď tie obedy, jedlo by som im jednoznačne, keď môžem 
navrhnúť, ale peniaze určite nie – žeby sme im objednali cez seniorov, žeby sa – predtým 
dostávali, predtým odberal a riadne si aj platil. Potom už prestal platiť, lebo sme zistili, že 
nedostáva asistenta. 
Verejnosť, ....-  mladý dostáva invalidný dôchodok a jeho otec  naňho dostáva príspevok za 
opatrovanie. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – má osobného asistenta, ten si už vyčerpal.  
Verejnosť, ....-  no tak – ja si myslím, že z toho by vedel vyžiť, ale oni všetky tie peniaze 
dávajú na lieky a na pivo, ktoré zalievajú. Tak aj keď im poskytneme obed, nech si pekne 
zaplatia a nie zadarmo, aby im obec dávala obedy, pretože ... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – mali pretým obedy. 
Verejnosť, ....-  pokračuje: oni si aj sami môžu žiadať. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – chodia oni stále požičiavať. Invalidný má určite? 
To neviem.  
Verejnosť, ....- si myslím, že má. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vieme, že ich rodina poberá už len 170 eur, už aj 
osobný asistent padol.  
Verejnosť, ....- neviem, počula som, ale...zistite to.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – sociálna komisia nech zistí a dá návrh, lenže to 
potrebujeme riešiť dnes, zajtra. Určite majú len ten jeden príspevok, 170 eur. 
Verejnosť, ....- tak potom prečo nesúhlasí otec s umiestnením syna, keď syn sa môže umiestniť- 
tak potom nech ide robiť, keď má takéto...  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – keď nepodpíše papiere nik ho nezoberie. 
Verejnosť, ....- tak potom on nemôže žiadať, aby sme... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – on nežiada, jeho sestra žiada pre nich. 
Verejnosť, ....- jeho sestra chodí do zahraničia opatrovať? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno. 
Verejnosť, ....- no tak potom, nech ona pomáha bratovi.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – však pomáha. 
Verejnosť, ....- no tak potom, prečo má obec platiť – rodina má odkladať a v rámci rodiny 
a nech dajú oni bratovi, ktorý je chorý, pomôcť mu ho umiestniť. Nie? Môj názor.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale to trvá dlhšie, posudky... 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – a nemôže potom sestra prispievať na tie obedy? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – môžeme sa ešte jej spýtať.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – koľko stojí taký obed? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – 3,10 aj s obalom. Pre dvoch – 6,20 eur.  
Stanislav Kučerák, poslanec – dajte návrh, aby sme sa s tým bars nezaoberali.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poprosím zasadať sociálnu komisiu, dáte návrh do 
najbližšieho zastupiteľstva, alebo čím skôr. Viem posunúť aj kontakt na sestru.  
 
17.3 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – mám jednu otázku, lebo teraz je  to prečíslovanie,  čo to 
spustilo? 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je to zo zákona, všetky obce do toto išli. Niektoré 
už majú hotové, my sme to skonbinovali – orientačné čísla musia mať budovy všetky uvedené 
v katastri obce, aby vedeli záchranné služby – podľa toho vedia párnu na jednej (1) starne, 
nepárnu na druhej (2.) strane, aby ľahšie trafili – zo zákona je to určené, obce už tým prešli, my 
to máme o to horšie, ťažšie a ľuďom sa to nepáči, lebo my sme už pristúpili už aj k tomu, aby 
sme mali ulice – názvy ulíc správne, podľa zákona súčasne urobené, aby sa tá zmena nerobila 
na dvakrát, lebo s tým súvisia aj zmeny v občianskych preukazoch. Toho roku urobíme 
orientačné čísla a na rok urobíme zmenu ulíc. To sme spojili do jedného (1), a tým pádom 
budete mať  Ulicu Pionierov lomene napr. 12 a bude to jedna adresa už tak ako má byť – aj 
s tým názvom ULICA buď dopredu, alebo dozadu podľa pravidiel slovenského jazyka. Boli 
opravené aj gramatické chyby, lebo sme mali niektoré ulice s gramatickými chybami – 
Sládkovičová, kde má byť krátka a. Nebol to náš výmysel, bolo to zo zákona urobené – Dobšiná 
to má za sebou, Pača – ostatné obce postupne, majú to jednoduchšie lebo nemajú ulice, urobia 
si len čísla. Ideme podľa ulíc, výmena občianskych preukazov bude bezplatná. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – nielen občiansky preukaz to obnáša, tí čo majú úvery 
a ostatné... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no s tým súvisiace, kde máte nahlásený pobyt. 
Prekladalo sa to kvôli moratóriám, lebo boli voľby, sčítanie obyvateľov – nemohli sa zmeny 
robiť, čo bolo oddialené, už sme to mohli mať za sebou a len teraz sa to rozbehlo, po voľbách.  
Chcem poďakovať všetkým, ktorí sa aktívne zapojili do výstupu na Košariská, 32. ročník, 
podarilo sa nám to zorganizovať, aj sa mi zdá, že bola spokojnosť, mali sme tu aj návštevu, aj 
z turistického oddielu Elán Volovec z Rožňavy a myslím, že to patrilo ku takému trošku 
uvoľneniu aj tých opatrení a bolo pekne. Ďakujem všetkým poslancom, ktorí sa aktívne 
zúčastnili a pomohli.  
 
17.4 
Ivan Sústrik, poslanec – by som sa chcel spýtať na zmluvu o zvoze odpadu pre p. ...., či je to 
pre nás výhodné, nakoľko si myslím, sa hovorí, že čistička kapacitne ledva stíha a jak často tam 
chodí a tam by mali byť minimálne dvaja (2) ľudia, nakoľko tam môže byť iba on, či to je pre 
nás efektívne, keď na jednej strane nemá kto kosiť a budeme voziť z Betliara sem odpad, prečo 
sa to nerobí cez VVS. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tak to je čisto vecou názoru, ale... 
Ivan Sústrik, poslanec – koľko kubíkov zoberie náš traktor? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – keď ide na takú jednu (1) otočku, asi to vyjde na 
dvakrát, trikrát, ale nerobí to často, to len podľa toho koľko požiadajú. 
Ivan Sústrik, poslanec – koľko berie kubíky naraz? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – neviem koľko má cisterna? 
Ivan Sústrik, poslanec – 2, 3, 4 ? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – neviem. Je to spoplatnené, on za to riadne zaplatí, 
keď si požiada – minulý rok ani nepožiadal, mal zmluvu uzatvorenú, ale nepožiadal, podľa toho 
ako si požiada, tak tam sa pôjde.  
 
 
K bodu 18. Návrh na uznesenie 
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PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – prevádza súhrnné čítanie prijatých uznesení; prijaté 
uznesenia/u-474/2021 až u-502/2021 z dvadsiateho prvého riadneho zasadnutia OcZ v 
Gemerskej Polome.  
 
 
K bodu 19. Záver zasadnutia 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce   - ďakujem všetkým za účasť na dnešnom riadnom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva a ukončujem zasadnutie o 21,28 hodine (dňa: 29. 06. 2021). 
 
Zapísala: Dana Červenáková 
 

 
 
 
 
 
 

Mgr. Lillian B r o n ď o š o v á, 
starostka obce 

O v e r o v a t e l i a: 
 

Ivan S ú s t r i k : 
 
 
 
 Stanislav K u č e r á k :  
 

 


